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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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Je tu muž, ktorý môže rozsvietiť
svetlo

(THERE IS A MAN HERE THAT CAN TURN ON THE LIGHT )

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  nedeľu ráno  29.12.1963 v Jeffersonville, IN

1 Skloňme teraz svoje hlavy. Náš Nebeský Otče. Ďakujeme ti dnes
ráno za tvoju dobrotu a milosť, že nám dávaš privilégium znovu sa tu
dnes spolu zhromaždiť, v dni po tejto strane tej veľkej večnosti, aby
sme uctili toho milovaného, Pána Ježiša Krista. Ďakujeme ti, že On
prišiel na zem aby nás vykúpil z hriešneho života a dal nám toto veľké
dedičstvo, ktoré máme skrze Jeho spravodlivosť. A keď sme tu, dnes
ráno, ako jeho veľvyslanci, aby sme lámali tento Chlieb Života pre toto
očakávajúce zhromaždenie, nech Duch Svätý inšpiruje každé slovo a
umiestni ho do sŕdc ľudí, práve tak ako to potrebujeme. Prosíme toto v
Ježišovom mene. Amen. Sadnite si.
2 Skutočne považujeme toto znovu za veľké privilégium dnes ráno,
že som tu s vami. Je mi ľúto, že nemáme viacej miesta aby sme sa
postarali o ľudí; naša modlitebňa nie je dostatočne veľká. A sme veľmi
vďační, že sme tu cez tieto sviatky, z nášho domu v Tucsone. Počasie
bolo dosť drsné, ale sme radi, že sme tu a že máme zhromaždenie.

Chcem oznámiť, že dnes večer budeme mať službu s
uzdravovaním alebo sa budeme modliť za chorých. Povedal som to
Billimu práve teraz ... On povedal, “No, čo budeš robiť?”
3 Povedal som, “No, možno radšej rozdaj nejaké karty dnes večer
okolo 6:30, aby ľudia nemuseli ... A vidíte, je to tu tak napchané, a takto
ich vieme priviesť jedného za druhým, tak môžete byť zavolaní podľa
čísla vašej karty a tak nebude žiadny nával. Môžeme ich volať jedného
za druhým a necháme ich prechádzať zaradom, keď sa budeme za nich
modliť.
4 Tak vy ... Ak ste chorí alebo máte svojich drahých, ktorí sú chorí a
chcete ich sem priviesť, prídite okolo 6:30, nejako tak, o 7:00 a zoberte
si modlitebnú kartu; On bude pri dverách, alebo akokoľvek ich bude
rozdávať, keď budete prichádzať.
5 A potom, toto bude pravdepodobne posledný krát čo sa sem
dostanem na nejaký čas, pretože mám teraz veľmi nabitý program.
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Budem stále v Spojených Štátoch až do pozdného jara. Tak možno, že
sa sem znovu naspäť dostaneme trochu neskoršie v lete. Ak Pán dá,
rád by som, ak dostaneme tu to miesto, keby tam bola klimatizácia.
Pýtal som sa Billiho. Rád by som hovoril o tých siedmich trúbach, mal
zhromaždenie tu na tému Sedem Trúb, ak bude vôľa Pánova. Lebo je
Sedem Cirkevných vekov a Sedem Pečatí a teraz Sedem Trúb. A mohli
by sme mať nejaký čas napríklad v júny, keď ľudia majú dovolenku, dať
im čas aby mohli prísť.
6 A som rád, že tu dnes ráno vidím brata Shepherda, z nemocnice.
Bol som ho tam jedného dňa pozrieť. A sestra Shepherdová, nevyšlo mi
aby som ti včera zavolal. Ten sen, ktorý si mi poslala bol veľmi, veľmi
dobrý. Videla si, ako to bolo, Kristus na oblakoch na tom bielom koni,
ale ešte bol uviazaný. Vidíš? Ale predsa, prv ako sa to stratilo, celá
tvoja rodina to uvidela. Výklad toho snu je, že tvoja rodina uvidela Jeho
pohyb v týchto posledných dňoch prv ako to pominulo, čo to je. Tak to
bolo veľmi duchovné a veľmi dobré požehnanie pre tvoju rodinu. Tá
rodina vyšla z nejakého veľkého súženia aby prišli tam kde sú dnes.
7 A teraz, máme niečo, trochu na tej smutnej strane, dnes ráno.
Odvtedy čo som tu stretol ... Jeden z našich drahých priateľov, ktorí
prichádzali do tohoto zboru, z rodiny Coat, ktorých všetci milujeme. Oni
prichádzajú z východu. Alebo z okolia Chicaga. A sestra Billie Habib a
jej sestra, Armstrong a všetky tie dievčence. Oni ... Myslím, že predtým
boli Nazaréni a prišli ku Pánovi a sú naši veľmi drahí priatelia. A brat a
sestra Couts, ich otec a matka boli na ceste domou nedávno, odtiaľ zo
západu a niekto dostal šmyk a zabil na mieste sestru Coats. A keď mi
telefonovali do Tucsonu a dopočul som sa to, sedel som tam práve s
krabicou cukrovín, ktoré mi práve ona upiekla, sedel som pri stole.
Neviete ako som sa pri tom cítil. Ale myslím, že - ďakujem Pánovi dnes
ráno, že nemusela trpieť. Pribúdali jej roky a nemusela trpieť. Odišla
domou aby bola s Bohom.
8 Práve som uvažoval a rozprával sa s jej dvomi dievčencami,
práve teraz, tam v tej miestnosti. Brat Coats je tu dnes ráno; má
zlomené nejaké rebrá. Zazvonil som mu do nemocnice, tam kde bol
hospitalizovaný, tam v Missouri,  so zlomenými rebrami ale on má
opravdu skutočnú odvahu, skutočný kresťan, vie, že jeho malá kráľovná
nie je mŕtva; je živá naveky, s Kristom. Vidíte? A príde čas zjednotenia. 
9 Jób raz povedal, “Ó, aby si ma ukryl v hrobe a strážil ma na
tajnom mieste, až kým neprejde tvoj hnev.”
10 Všimli ste si niekedy, že Boh robí v prírode to isté? Ako miazga,
ktorá je tu hore v stromoch, drží listy a prv ako nastane zima, hnev,
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svietia všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš Svetlo sveta.
296 A teraz so sklonenými hlavami. Pamätajte, keď bol Izrael na svojej
ceste, jedli novú mannu každý deň, chodili vo Svetle Ohnivého Stĺpa.
Ten Ohnivý Stĺp bol Ježiš Kristus. Biblia povedala, že bol. A dnes je On
s nami; máme To. Vieme, že On je s nami, ten istý Ohnivý Stĺp, ktorý
robí tie isté veci, ktoré robil, keď On bol tu na zemi, aby vyplnil svoje
Slovo.
297 Keď pôjdeme odtiaľto, pamätajme, zachovajte túto pieseň vo
svojich srdciach, keď pôjdeme do svojích domov, keď kolesá budú
hmkať pieseň. Prv ako ješ svoju večeru; skloníš hlavu a poďakuješ
Bohu za to, že posiela svetlo aby priviedlo potravu na zem, pre tvoje
fyzické telo. Potom poďakuj Bohu za to, že posiela duchovné Svetlo,
Svoje Slovo, aby ti mohol dať potravu pre dušu. “Lebo človek nebude
žiť na samom chlebe, ale na každom Slove, ktoré vychádza z úst
Božích.”
298 Spievajte si stále tú pieseň pre seba, vo vaších domoch, medzi
svojími ľuďmi a stretneme sa tu okolo pol siedmej, dnes večer, pre
modlitebné lístky a tak ďalej. Uvidíme sa potom. Až dovtedy, skloňme
hlavy.
299 Poprosím pastora, brata Nevileho aby sem prišiel a rozpustil nás
slovami modlitby.

***
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pre niečo.
294 Pre čo žijete? Aby ste mohli zomrieť. Každí jeden z vás, pre čo
pracujete? Aby ste jedli. Pre čo jete? Aby ste žili. Pre čo žijete? Aby ste
zomreli.

Tak prečo nie žiť aby žiť? Prečo nie žiť aby žiť? Potom, jedine ako
môžete žiť je prijať Slovo. Pretože, “Človek nebude žiť na samom
chlebe,” na tom čo tu urobíme v pote čela, “ale na každom Slove, ktoré
vychádza z úst Božích.” A teraz Slovo z úst Božích je potvrdené rovno
tu pred nami, skrze Ducha Svätého. Žite ním, či budete?
295 A teraz chcem, keď budeme toto znovu spievať, stojme len na
svojom mieste, načiahnime sa, podajme si ruky a povedzme, “Brat,
choďme vo Svetle,” zatiaľ čo spievame Choď vo svetle. Či budeš?
Modlite sa jeden za druhého, keď ste sa spolu chytili za ruky, keď to
spolu spievame; so zavretými očami, pokiaľ možno.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle,

poďte tam, kde kvapky rosy milosti sú jasné;

svietia všade okolo nás vo dne i v noci,

(Kto to je?)

Ježiš, Svetlo sveta.

A teraz zodvihnime ruky.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle,

poďte tam, kde kvapky rosy milosti sú jasné;

svietia všade okolo nás vo dne i v noci,

Ó Ježiš, svetlo sveta.

Poďte, všetci svätí svetla, vyhlasujte,

(Čo to je?)

Ježiš, Svetlo sveta;

Potom nebeské zvony budú zvoniť,

Ježiš, Svetlo sveta.

Všetci. Spievajme to teraz.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle,

poďte tam, kde kvapky rosy milosti sú jasné;
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ktorý je vyliaty na zem ... Vidíte, voľakedy na zemi nebola zima. A v
miléniu nebudú viacej zimy. Vidíte? Tak to je hnev na zemi. Potom keď
sa to stalo ... Vidíte, prv ako prichádza hnev, Boh vo svojej milosti
posiela tú miazgu rovno dole do - pod zem do koreňov stromu a drží ju
tam až kým neprejde ten hnev zimy, potom to povstáva znovu naspäť v
čase jara. “Ó, aby si ma ukryl v hrobe a zachoval ma na skrytom
mieste, až kým neprejde tvoj hnev.” To On urobil pre našu sestru; to
robí pre všetkých kresťanov.
11 Brat Coats, nech ťa Boh žehná. Som tak rád, že viem, že Pečať
Božia drží v hodine ťažkostí. Viem cez čo on prechádza, pretože pred
rokmi som prechádzal cez niečo podobné. Ale som ... Jeden za druhým
musíme prejsť cez túto veľkú rieku a ja - v jednom z týchto dní príde
môj čas; a tvoj čas, v jednom z týchto dní. Ale ako povedal Dávid,
“Nebudem sa báť zlého, lebo Ty si so mnou. Tvoj prút a tvoja palica ma
potešujú.”
12 A teraz, na pamiatku sestry Coats, našej drahej sestry, ktorá
odišla ku Bohu, ... Ako malú spomienku na ňu dnes ráno, chcem aby
zhromaždenie na chvíľu povstalo. Skloňme svoje hlavy a pomyslime na
niekoho, kto raz pred pár dňami chodil v tejto modlitebni, vchádzal a
vychádzal medzi nami, podával nám ruku, milá kresťanka a teraz je na
tom mieste, ktoré mi Pán dal pred nedávnom vidieť, znovu ako mladá
žena, čaká na svoju ďalšiu rodinu.
13 Náš Nebeský Otče, ďakujeme ti na spomienky s našou  sestrou
Coats. Aká vzácna, drahá sestra. A teraz, prichádza čas, keď dožijeme
náš čas v živote, ktorý nám bol vymeraný, potom my musíme prekročiť
tú rieku. Ďakujeme ti, že ona nemusela trpieť. Nemuselo byť nič tu proti
nej, kôli čomu by musela trpieť. Odišla rovno do náručia Božieho, v
jednej chvíli.
14 Jej muž, jej deti sú tu dnes ráno, Pane, rovno znovu na svojom
mieste. Ako ti ďakujeme za tú statočnú vieru! “Viera našich otcov stále
žije, napriek žalára, ohňa a meča.” Ďakujeme ti za všetky tieto veci.
15 Daj odpočinúť jej drahej duši, Pane. Ona bola naša sestra. V srdci
máme smútok, roníme slzy, lebo tu nie je ale z tých vyronených sĺz
vytriskuje radosť, ktorá nám dáva s istotou vedieť, čo hovorí tvoje
Slovo, že žije v nesmrteľnom živote, že nikdy nemôže zomrieť. A tam,
kde je teraz nebude nikdy nijaká nehoda, len očakáva na tých, ktorý
prídu neskoršie aby sa pridali ku nej.
16 Požehnaj brata Coats a požehnaj ich dievčence v jej rodine, Pane,
a tých milovaných a všetkých, ktorí ju milujú. A jedného dňa, Otče,
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veríme, že ju stretneme tam hore na druhej strane, kde nie je choroba,
žiaľ ani smrť. Až do toho času, zachovávaj nás všetkých v zdraví a v
poriadku, aby sme ti slúžili a tešili sa na ten deň. Prosíme  to v mene
Ježiša Krista. Amen.
17 Nech ten veľký Duch Svätý, ktorý tu účinkuje s nami v tejto
modlitebni a zjavuje nám svoje Slovo, nech  dá odpočinutie jej statočnej
duši v pokoji až sa znovu stretneme.
18 No, dnes ráno je tu teplo, pretože telo, viete, je tu toľko ľudí a
každé telo vydáva teplo.
19 No, chceli by sme teraz oznámiť. Niekedy tu naše zhromaždenia
sú ráno dlhé, to preto, to skutočne nie je dobre mať zhromaždenia tak
dlho, pretože - hodina, hodina a pol, niekedy dve hodiny. Ale čo robím,
nahrávam tu pásky. Rozumiete? A tieto pásky idú do celého sveta. A to
je to, čo - zhromažďujeme sa tu ráno tak dlho, to preto, že sem
prichádzam nahrať tieto pásky. To je na to ...  Oni sú ... Vidíte, môžete
vidieť tam v tej miestnosti - nahrávajú tam tie pásky a oni idú všade, po
celom svete.
20 No, zanedlho, ak Pán dá, toto nadchádzajúce, len čo odídem
odtiaľto ... Odídem zajtra ráno, ak Pán dá, naspäť do Arizony, pretože
mám tam zhromaždenie. A potom cez celý juh. A vy južania tam z
Georgii a Mississipi a z Texasu a z Alabami, prídeme rovno tam, celou
cestou až na Floridu.
21 Odtiaľto pôjdem do Phoenixu, potom do Californii a naspäť do
Dallasu a možno skočím do San Antonio, myslím, že tam a naspäť do
Alabamy a na Floridu a z tade. Tak vás tam zanedlho uvidíme, ak Pán
dá.
22 A potom, modlite sa stále za nás a my vám dáme vedieť kedy, ak
nám ... Pán dá na srdce aby sme tu cez leto mali zhromaždenia na
niekoľko dní.
23 Mal som naplánovaných niekoľko sérií zhromaždení. Mnohí z vás
v New Yorku viete, keď prišlo to videnie, kde bolo povedané, že tie
zhromaždenia v Škandinávskych krajinách ... Pa- mätáte sa, oni ich tam
naplánovali? A potom, kým som bol v New Yorku prišlo to videnie, že
každé to zhromaždenie bude zrušené z určitého dôvodu. A pamätám
sa, niektorým z vás som to povedal, keď sme boli v New Yorku. To je
presne to čo sa stalo, pretože oni to chceli všetci v ten istý deň a
nemohli dostať tú budovu. Tak potom, to nám môže nechať malý
priestor v júny. To mohla byť vôľa Pánova, myslel som si, možno, aby
som prišiel naspäť kvôli týmto Trúbam rovno sem, prv ako bude príliš
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Skale tvojho Slova. Pane Bože, daj mi stáť, ako stál Dávid a tí dávni
bojovníci, ktorí stáli za Dávidom, daj mi stáť za týmto Slovom dnes, keď
vidím, že denominácie ho odmietli. Ono dnes leží tu niekde v malom
útočišti. Ó Bože, ja ... Udeľ nám, že budeme mať silu a odvahu a Ducha
Svätého, aby sme obstáli lebo je čím ďalej, tým väčšia tma.

Ale daj nám tiež pamätať, že Ty si prítomný a môžeš rozsvietiť
Svetlo. V ktorejkoľvek hodine, kedy chceš, Ty môžeš rozsvietiť Svetlo,
Otče. Tak sa modlíme ...
289 Ako si povedal, “Vy ste svetlom sveta.” Daj, Pane, aby naše svetlá,
ktorí sme v tvojej službe, svietili tak jasno na iných, že uvidia svetlo
evanjelia, keď ním žijeme, Pane, deň za dňom, zobrazujúc im život
Ježiša Krista, ako keď On bol na zemi; plní pokory a sladkosti, a predsa
Slovo žilo priamo cez Neho. Udeľ to Pane.

Lebo, hľadíme na teba, na toho veľkého s vypínačom v ruke. Ty
držíš svet vo svojej ruke. Ty držíš všetky veci vo svojej ruke a udržiavaš
svet svojím Slovom.

Ó, Otče, daj nám prijať to Slovo; či dáš, prosím, Pane? Nech je to
svedectvom a túžbou každého srdca tu.
290 Otče, keď spievame tieto piesne ... Keď Dávid spieval tie piesne,
oni sa stali proroctvom. To bolo proroctvo a Ty si ich uznal, tie
proroctvá. Keď to spievame, Pane, nech je to v našich srdciach tiež,
keď spievame, “Budeme chodiť vo Svetle.” Nech sa tak stane, Pane.

Toto je nádherné Svetlo. To je Slovo. To je Kristus, ktorý žije medzi
nami. Nie to čo On bol; ale to čo je a my vieme, že to čo bol, len
odzrkadľovalo to, čo On je. A modlíme sa Otče, aby ľudia porozumeli a
chodili v tomto nádhernom Svetle. Prosíme o to v mene Ježiša.
291 A zatiaľ čo stojíme ešte chvíľu, chcem aby sme všetci zaspievali.
292 Sú tu Prezbyteriáni, Metodisti, Katolíci. Toto je miešané
obecenstvo, čo sa týka denominácií.
293 Pamätajte teraz, aby ste to vedeli, že nehovorím nič proti ľuďom v
tých oslepujúcich žiarach. Ale dokázal som to, na základe Biblii, že to
sú oslepujúce svetlá. Keby neboli, Kristus by s nimi robil tak, ako
zasľúbil. Rozumiete? Ale oni To odmietli. Vidíte? A keď tam prídete, čo
nachádzate? Nejaké “Pripoj sa do cirkvi, prijmi vyznanie.” A čo z toho
vychádza? Prichádzate na koniec cesty a zisťujete, že to bolo falošné,
fatamorgána.

Kristus je Slovo. On je Svetlo. Žij teraz, zatiaľ čo môžeš žiť. Žiješ
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Ježiš, svetlo sveta.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle

Ono prichádza tam kde kvapky rosy milosti sú jasné;

svieti všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš, svetlo sveta.
285 Zatiaľ čo ďalej hrajú, chcem sa opýtať. Každý vek bol rovnaký. Vo
dňoch Noeho, tí, ktorí odmietli to Svetlo, čo urobili? Odišli do Božieho
súdu. Čo sa stalo faraonovi vo dňoch toho Svetla z toho horiaceho
kríka, ktoré bolo v Mojžišovi? Odišiel do mora smrti. Čo sa stalo
Dátanovi, ktorý začal a potom odmietol to Svetlo? Odišiel do trhliny v
zemi; zem ho pohltila. Čo sa dialo vo všetkých vekoch, tým ktorí
zanedbali chodiť v tom Svetle, vo Svetle na ten deň?

To je Ježiš po celý čas. To bol Ježiš vo dňoch tých ľudí. To je Ježiš
dnes, lebo On je Slovo a Slovo robí Svetlo. To je Svetlo na daný deň. 

Rozýmšľajte teraz o tom, pozorne, keď sa úprimne pýtame,
chodíte vo Svetle? Kým to znovu hmkáme. /Brat Branham a
zhromaždenie začínajú hmkať, Ježiš, Svetlo sveta./

v nádhernom svetle

Ono prichádza tam kde kvapky rosy milosti sú jasné;

Svieti všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš svetlo sveta.

Povstaňme teraz na svoje nohy.
286 Modlím sa Nebeský Otče, daj aby toto posolstvo vsiaklo hlboko do
sŕdc ľudí, ktorí sú tu prítomní a ktorí budú počúvať túto pásku. A nech to
Svetlo vystúpi na Slovo, na Semeno a zrodí každé predurčené
Semeno, ktoré bolo zasadené tu v týchto rôznych žiariach a
organizáciách. Nech by mohli vidieť ako Nikodém, aj keď by museli
prísť v noci, nech prídu do Svetla. Udeľ to Otče.
287 Nech vystúpi tá veľká vec, táto Skala, ktorá je odseknutá z hory,
bez ľudskej ruky. Ona rozdrtí tieto pohanské kráľovstvá do zemi, všetky
tieto kráľovstvá, duchovné kráľovstvá a prirodzené kráľovstvá. A tá
Skala prikryje celú zem; to bude očistená záležitosť. Tí, ktorých tá Skala
rozdrví budú rozdrvení na prach; tí, ktorí padnú na tú Skalu, budú mať
pevný základ.
288 Ó, Kriste, daj mi, ako tvojmu sluhovi, zomrieť na tejto Skale. Tejto

   JE TU MUŽ, KTORÝ MÔŽE ROZSVIETIŤ SVETLO                                   7

neskoro. Vidíte? Tak vieme, že všetko ide v úplnom poriadku. Tak som
to mal na srdci, tak to môže byť to, čo On chce aby sme urobili.
24 Vidím, že sa navzájom delíte s miestom na sedenie, tam v hale a
všade. A teraz, keď budeme mať tie Trúby, to je - chceme prenajať
telocvičňu na strednej škole; myslím, že je tam na sedenie 5500 miest;
a potom by sme mali šancu, že by každý mal miesto a sedel, a v pokoji
počúval, keď budeme kázať.
25 Tie Trúby, to je veľmi, veľmi dobré. Nedávno som sa na to díval.
Viete, na tú Šiestu Pečať, všetkých Sedem Trúb zneje rovno tam v tej
Šiestej Pečati (Vidíte?), tesne pred tým, ako Siedma Pečať otvára
príchod Kristov.
26 A dnes večer mám veľmi dôležité posolstvo, ktoré chcem hovoriť
pred službou s uzdravovaním. A ak ste tu a chcete zostať na ňom, no,
budeme sa snažiť, ak to bude možné, aby sme začali trochu skorej,
pretože sa potom budeme modliť za chorých. Nechcem kázať príliš
dlho, ale je niečo čo už nejaký čas chcem povedať cirkvi a tak nejako
vás postaviť do ... ako všetko prebieha v tomto čase a kde práve
stojíme, podľa môjho najlepšieho poznania z Písma.
27 No, chcem aby ste teraz ráno prešli so mnou, ak si to chcete
poznačiť alebo zapisovať, to čo budeme čítať z knihy Izaiáša a chcem
čítať zo 42. kapitoly Izaiáša.
28 Sme veľmi radi, že dnes ráno tu máme tiež brata Daucha, ktorý tu
s nami sedí. Kým si to otvárate ... Viete, oni tu v Shreveporte si vtedy
mysleli, že nebude žiť. On mal skutočne vieru. Tak veru. On sa z toho
dostal; Pán ho žehná. Keď vidím brata Daucha 91 ročného a mal úplné
zlyhanie srdca a ešte ku tomu srdcovú porážku. A práve ten doktor,
ktorý povedal, že nevidí pre neho nijakú šancu aby žil, brat Dauch žije a
ten doktor je mŕtvy. Vidíte? Pretože, on ... Vidíte? Brat Dauch tu sedí.
29 A potom muž 91 ročný so zlyhaním srdca a infarktom ... A vtedy,
keď som tam išiel, videl som ho ako prichádza po ulici; Videl som ho v
zbore. A išiel som tam a povedal som mu, keď bol pod kyslíkovým
prístrojom, “V mene Pánovom, podáme si ruky na ... Uvidím ťa znovu v
zbore a na ulici si podáme ruky.” Hneď na ďalšom zhromaždení bol tu,
znovu sedí v zbore. A išiel som do Louisville, kde jedávame v Blue
Boar, najesť sa a len čo som vystúpil z auta, vykročil som po ulici a tu
ide po ulici brat Dauch. Stalo sa to úplne presne tak. A ako ho Pán
požehnal.
30 No, o uzdraveniach a takých veciach budeme hovoriť dnes večer
a máme skutočne mimoriadne veci, ktoré chceme dnes večer povedať.
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31 Ale teraz, aby som mohol teraz nahrať tie pásky, pripravte sa a
zapnite ich. Chcem začať čítať z Izaiáša 42. kapitolu od prvého do
siedmeho verša a Matúš 4. kapitolu, začneme, myslím, 15. a 16. verš.
32 No, budeme čítať  42. kapitolu Izaiáša.

Hľa, môj služobník, ktorého podopriem, môj vyvolený, v ktorom
má záľubu moja duša! Dám svojho Ducha na neho, vynášať bude
národom súd.

Nebude kričať ani nepovýši ani nedá počuť na ulici svojho hlasu.

Nalomenej trstiny nedolomí a tlejúceho knotu nevyhasí; súd bude
vynášať podľa pravdy.

Nebude tlieť ani sa nenalomí, dokiaľ nepostaví na zemi súd, a na
jeho vyučujúci zákon budú očakávať ostrovy.

Takto hovorí silný Boh Hospodin, ktorý stvoril nebesia a roztiahol
ich, ktorý rozprestrel zemi to, čo vychádza z nej, ktorý dáva dych
ľudu, ktorý je na nej, a ducha tým, ktorí chodia po nej.

Ja Hospodin som ťa povolal v spravodlivosti a pojal som ťa za
tvoju ruku, budem ťa ostríhať a dám ťa za zmluvu ľudu a za
svetlo národom.

Aby si otvoril slepé oči a viedol väzňa z väzenia, zo žalára tých,
ktorí sedia vo tme.

33 A teraz, v evanjeliu Matúša v 4. kapitole chcem čítať vyplnenie
tohoto proroctva, ktoré Izaiáš prorokoval. V 4. kapitole Matúša - začnem
čítať. Ak je to možné začnime od 12. verša namiesto od 15.

A keď počul Ježiš, že je Ján vydaný, odišiel do Galilee

a opustiac Nazaret prišiel a býval v Kafarnaume, ktoré leží pri
mori, v krajoch Zabulona a Neftalima,

aby sa naplnilo to čo bolo povedané skrze proroka Izaiáša, ktorý
povedal:

Zem Zabulona a zem Naftalima, na ceste k moru, za Jordánom,
Galilea pohanov,

ľud, ktorý sedel vo tme, uzrel veliké svetlo, a sediacim v krajine a
v tôni smrti vzišlo svetlo.

Odvtedy začal Ježiš hlásať a hovoriť: Čiňte pokánie! Lebo sa
priblížilo nebeské kráľovstvo.

Nech Pán pridá požehnanie do čítania Jeho Slova.
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Ježiš, svetlo ...

Čím je? Tým potvrdeným Slovom je Ježiš dnes. On je to Slovo.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle

Ono prichádza tam kde kvapky rosy milosti sú jasné;

Svieti všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš svetlo sveta.

Poďte, svätí svetla, vyhlasujte,

Ježiš, svetlo ... 
282 So sklonenými hlavami. Rád by som vedel koľkí tu by radi chodili v
tomto Svetle, pod vedením Ducha Svätého, v tom potvrdenom Slove na
dnes? Aby videli Slovo, ktoré Boh zasľúbil na dnes, videli ho
zamanifestované!

Či to nie je to, čo On bol na počiatku? On bol Slovo. Syn sa
narodil; On bol Slovo. On bol Mesiáš; On bol potvrdeným Slovom. Tak
potom to Slovo, Boh povedal za-... koniec od začiatku.
283 Je Slovo na tento deň a On je tu a potvrdzuje to Slovo.

V strede zamiešania, temnosti a oslňujúcich žiar, ktoré sa veľmi
podobajú na Svetlo ale nie sú ním. Ono nepotvrdzuje, že by to ním
bolo, vyznanie.
284 Ježiš povedal, “Ak ja vyháňam démonov prstom Božím, čím ich vy
vyháňate:” Oni ich nevyháňali. Vidíte? “Ale, ak ja vyháňam diabla
prstom Božím, potom sa priblížilo ku vám Kráľovstvo Božie.”

Ó, zamyslime sa nad tým, keď dvíhame ruky. Teraz pomaly, a
rozmýšľajte, potichu.

Budeme chodiť vo svetle, toto je také nádherné svetlo

A ono prichádza tam kde kvapky rosy ...

Urobte svoje vyznanie. Verte teraz Bohu.

Svieti všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš svetlo sveta.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle,

poďte tam kde kvapky rosy milosti sú jasné;

svietia všade okolo nás vo dne i v noci,
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čo budete robiť. On môže zapnúť ten vypínač kedykoľvek chce. Tak
veru.
279 Je tu muž, ktorý môže rozsvietiť svetlá. “Tí ktorí sedeli v krajinách
tieňa smrti,” niektorí pod rakovinou, niektorí pod smrťou denominácie,
niektorí pod vyznaniami smrti, niektorí pod tradičnou smrťou a pod
všetkými druhami smrti, “uzreli veľké Svetlo.” Ten Muž, ktorý vtedy
rozsvietil Svetlo, je ten istý, ktorý povedal na počiatku, “Buď svetlo.” Ten
istý Boh, “včera, dnes a naveky,” On je dnes prítomný, práve teraz tu.
Nenechajte sa vystrašiť. On môže rozsvietiť Svetlá.

Keď príde to prenasledovanie, nevystrašte sa. Je Svetlo, je
povedané, že On vezme svoj ľud. Ona nepôjde cez súženie. Ona
nepôjde. On povedal, že Ona nepôjde. Ona bude zobraná preč. “Ako to
urobia, brat Branham? Zdá sa, že je strašne temno!” Bez ohľadu ako sa
zatemňuje, nemôžete vidieť svoju ruku pred sebou, len pamätajte, je tu
Muž, ktorý môže rozsvietiť svetlo. On vytrhne cirkev.

Vy hovoríte, “No dobre, ja som práve ...”
280 Áno, Sadrach, Mézach a Abednago išli rovno do ohnivej pece ale
bol tam Muž, ktorý mohol zapnúť ventiláciu. Tak veru. Ten ženúci sa
silný vietor, ktorý prišiel dole v deň letníc, On to znovu zapol a odvial od
nich všetok vánok, všetok oheň. Bol tam Muž, bol nazvaný “štvrtý Muž.”
281 Dnes je tu Muž. On je ten jediný! Haleluja! On má v ruke vypínač
na svetlo. “Tým, ktorí sedeli v krajinách tieňa smrti sa rozsvietilo veľké
svetlo.” Neodmietaj ho. Prijmi ho, v mene Pánovom. Keď skloníme na
chvíľu svoje hlavy.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle,

poďte tam kde kvapky rosy milosti sú jasné;

svietia všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš, svetlo sveta.

Budeme chodiť vo svetle, v nádhernom svetle

Ono prichádza tam kde kvapky rosy milosti sú jasné;

Svieti všade okolo nás vo dne i v noci,

Ježiš svetlo sveta.

Poďte, svätí svetla, vyhlasujte,

Ježiš, svetlo sveta;

potom nebeské zvony budú zvoniť,
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34 A teraz, zvláštny text, niekto toto povedal, počul som to hovoriť,
ale ja to chcem zobrať ako text: “Je tu muž, ktorý môže rozsvietiť
svetlo.”
35 Teraz budeme hovoriť na tému svetla. Toto nadvezuje na tie tri
témy, na ktoré som práve hovoril. Na jednu z nich v Tucsone, či vo
Phonixe, o tom prečo Ježiš prišiel cez Betlehem. On musel, pretože On
je Betlehem. Betlehem, B-e-t “dom”; e-l, “Boh”; e-h-e-m je “chlieb,
chlieb: Dom Božieho Chleba.” A každý kresťan, ktorý sa narodil v
Kristovi sa narodil v Betleheme, v Božom dome chleba.
36 A potom tam som ukazoval na príklade Dávida, ktorý bol
utečencom, pretože vtedy bol vyhnaný od svojich ľudí, bol daný nabok
a Betlehem bol obliehaný, Filištíni obsadili Betlehem. A Dávid,
utečenec, to je príklad cirkvi dnes, Krista. Vidíte, Kristus je dnes
utečencom zo svojej vlastnej cirkvi. Oni majú ... Utečenec je niekto, kto
je odmietnutý. A Dávid bol odmietnutý a pritom bol pomazaný na kráľa,
prorok ho pomazal.
37 A v tomto čase, keď bol utečencom od svojich ľudí, nazbieral veľa
statočných pohanov. Jeden z nich zabil osemsto mužov, za jeden deň s
kopiou, či s mečom. A iný skočil do jamy a zabil leva v deň snehu. A
zbierali šošovicu, to je fazoľa alebo hrach alebo niečo také a všetci
utiekli, a on tam stál a zabil tých ľudí až mu zmeravela ruka. Oni tiež
zabili tých obrov, Goliášových bratov. Statoční ľudia, držali sa Dávida,
pretože vedeli, že príde k moci. Oni to vedeli bez ohľadu, čo ktokoľvek
hovoril, Boh pomazal Dávida a oni to vedeli. To boli pohania. Bez
ohľadu na to, ako veľmi ho odstrčili nabok, oni predsa vedeli, že on
príde k moci. A jedného dňa ...
38 Čo je to za príklad na dnes, na Krista, utečenca. Poviete, “Kristus
a utečencom?” Podľa Biblie, sme ... Boh nás statočne previedol cez
tých sedem cirkevných vekov. V tejto Laodicejskej cirkvi, Kristus je
utečencom, vyhnaný zo svojej cirkvi, odmietnutý, snaží sa znovu dostať
naspäť. Vidíte? Je utečencom zo svojej vlastnej cirkvi. A utečencom je
preto, že je Slovom a oni nechcú dovoliť Slovu vojsť; namiesto neho
prijali vyznania.
39 A potom sme zistili, že v tomto veľkom úsilí týchto statočných
mužov okolo Dávida, pohanov ...
40 Ak si všimnete ako sa formoval Betlehem. Nechcem prejsť na tú
tému. Ale ako sa Betlehem ... V skutočnosti Rachab, tá smilnica, to bol
jej syn, ktorý založil Betlehem. To bolo pšeničné centrum a bolo tam
veľa dobrej vody. A on založil to malé mesto. Ono bolo najmenšie zo
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všetkých miest, pretože prorok povedal, “Betlehem Judský, či nie si
najmenší medzi všetkými kniežatami miest Jeruzalemských - či
Judských, ale z teba vyjde Panovník, ktorý bude vládnuť nad mojím
ľudom.” Z toho malého.
41 Dávid, keď bol tam vybraný, tí veľkí fajní bratia, keď ho tam išiel
prorok Samuel pomazať, oni všetci sa tam postavili. Veľkí chrabrí
mužovia, zdalo sa, že budú, že by im to pristalo, byť kráľom. Ale práve
ten odmietnutý ním bol, Dávid, na neho bol vyliaty olej. To odmietnuté
mesto bolo to, kde sa Kristus ... To čo Kristus zbiera, je odmietnuté
(Vidíte?), tých, ktorí sú odmietnutí.
42 Potom nachádzame, že po ňom prichádza Obéd a po ňom
prichádza Boaz, a potom do toho vchádza ďalšia pohanka, Ruth, cez
ktorú on prichádza. A z tade prichádza Jesse a z Jesseho prichádza
Dávid. A z malej maštali na úpätí kopca, z tade prišiel Kráľ kráľov, Ježiš
Kristus, Syn Dávidov, jeho duchovný Syn.
43 No potom, on, Dávid sa narodil v tom meste, musel prísť do
tohoto malého mestečka. A to sa nazývalo “Betlehem” čo znamená
“dom Božieho Chleba.” A On je ten Dom Božieho Chleba. 
44 A Dávid, keď tam vtedy ležal na kopci a díval sa dole a videl
posádku Filištínov, takto okolo neho, muselo mu byť teplo a bol
smädný. Povedal, “Ó, keby som sa len mohol ešte raz napiť z tej
studni.” No, jeho najmenšie myšlienky boli rozkazom pre jeho - pre tých,
ktorí ho milovali.
45 Tak je to dnes, tie najmenšie Ježišove myšlienky  - alebo jeho
Slovo - to má byť rozkaz pre nás pohanov, ktorí Ho milujeme. Lebo
vieme, že On prichádza do moci, bez ohľadu ako veľmi je odmietnutý.
Nebo i zem pominú ale toto bude stále vládnuť, presne tak isto, aj keď
celé nebesia i zem pominú. A vieme, že On prichádza do moci, pretože
nič tomu nemôže zabrániť. /Brat Branham klepe po Biblii - Vyd./ Toto je
Kristus, jeho zjavenie a toto sa stane presne tak ako Slovo hovorí,
pretože On je Slovo. A tie najmenšie jeho prikázania v ňom, bez ohľadu
aké sú malé ... Ak sa jedná byť znovu pokrstený alebo čokoľvek to je,
každopádne to urobíme. To je jeho rozkaz.
46 A najmenšia z Dávidových myšlienok bola rozkazom pre tých
pohanov, lebo oni znázorňujú dnešnú cirkev z pohanov, sta- toční muži.
Vidíte? Tí muži, ktorí stáli pri Dávidovi boli pohania, ale statoční muži.
Nebojácni. Oni ani nevedeli čo je to strach.
47 Jeden zobral meč a zabil osemsto mužov, všetkých okolo seba.
Čo za chlapa to bol. Jeden z nich, iný ... Nejaký Egyptský bojovník tam

   JE TU MUŽ, KTORÝ MÔŽE ROZSVIETIŤ SVETLO                                   51

273 Dajte za pravdu Slovu a ukazujte, že ono je svetlom na túto
hodinu. Tak vieme, že On je Svetlo, pretože On je Svetlo, ktoré sa
manifestuje v tele.

Ako to vieme? On bol Božím Slovom, ktoré sa stalo telom. Vidíte?
Božie Slovo sa samé ukazovalo, potvrdzovalo sa, keď Mesiáš
prichádza čo On bude robiť.
274 Tá žena pri studni povedala, “Keď Mesiáš príde, On bude robiť
tieto veci. Ty musíš byť prorok, a to je Slovo, keď nám predpovedáš
tieto veci.”
275 On povedal, “Ja som On.” Vidíte? To stačilo. To svetlo zasvietilo na
zasľúbené Slovo. Tu je svetlo.
276 Ona hneď bežala do mesta a povedala, “Poďte sa pozrieť na
človeka, ktorý mi povedal všetko čo som urobila. Či to nie je Mesiáš?”
To bolo to. Vidíte? Bez ohľadu na to, čo povedali iní, ona vedela, že to
je Mesiáš.
277 Pamätajte, v každom veku, v čase tmy, Boh má stále svoje Slovo,
aby oddelil Svetlo od tmy.

On ho mal vo dňoch Luthera, keď katolícka cirkev mala všetko; On
poslal Luthera ako svietiace Svetlo a Luther oddelil Pravdu od temnosti.

A keď sa Luteráni odvrátili, poslal Johna Wesleya a on oddelil
Svetlo od temnosti.

A vo dňoch letničných, keď Wesley všetko ... Metodisti všetko
zbabrali a Baptisti a Presbyteriáni, On poslal posolstvo letničných, aby
oddelil Svetlo od temnosti.

Letniční tak isto odišli znovu rovno naspäť do temnosti, do svojej
organizácii, prijali vyznania a všetko také.

Teraz prišla hodina pre toto Slovo aby sa potvrdilo. On posiela
Svetlo, Slovo, ktoré sa zamanifestovalo, ako to urobil na začiatku;
posiela Slovo a Ono sa potvrdzuje. Je Svetlo a On stále oddeľuje. Tak
isto teraz, ako tie Večné malé Svetlá na začiatku.
278 Dívam sa na deti, už päť minút preťahujem. Ale dovoľte mi
povedať toto.

Je prítomný muž! Nevystrašte sa, bez ohľadu na to čo hovoria.
Videl som to prísť do miesta, z ktorého som nevedel, kde sa to ďalej
pohlo, ale On je stále prítomný. Nikdy nezlyhávajúca Prítomnosť, On
tam stále je. On môže rozsvietiť svetlo. Tak veru. On len čaká, díva sa
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On je tu, nie v žiare; ale ľudia žijú v žiare. Ale On je potvrdené
Slovo. On je absolutne Svetlom v čase temnosti. Tak veru. Všetky tieto
falošné žiare a také veci, to všetko zvädne. Tak veru. On je tu. Nebojte
sa. Rozsvieťte Svetlá, Jeho zasľúbené Slovo. Ono žije. Ono robí ...

“Ten kto verí vo mňa, skutky, ktoré ja robím, vy tiež robíte.” Potom,
to je Slovo. “Ako mňa poslal Otec, tak ja posielam vás.” Otec, ktorý
poslal Jeho, išiel v ňom. Ten Ježiš, ktorý posiela teba, ide v tebe. A
potom, skutky ktoré On činil, On robí tie isté veci, pretože (prečo?)
Slovo sa stalo telom, v ľudskom tele, manifestuje sa ako svetlo na tento
deň. Tu to máme. Tu to je. To len ukazuje cestu do Svetla, vo Svetle.
Múdry človek, ktorý nie je oslepený vyznaniami a denomináciami bude
chodiť v tom svetle. Ó!
269 Je tu muž, ktorý môže rozsvietiť svetlá, dobre. Čo On robí? Tým,
že potvrdzuje svoje Slovo na tento deň. Ježiš, Syn Boží, ktorý zasľúbil
Slovo na tento deň je práve tu s nami.

Neľakajte sa. Nevenujte žiadnu pozornosť tomu čo oni robia; ak to
robíte budete chodiť v temnosti.

Buďte múdri. “Tí, ktorí múdre konajú,” povedal Daniel, “v tých
posledných dňoch, vykonajú hrdinské činy pre svojho Boha.” Vidíte?
Vidíte? Oni budú chodiť vo Svetle, ako je On vo Svetle.
270 Netrápte sa. Môže byť tma, môže sa zdať, že nás prinútia,
každého jedného. Všetko toto, vidíte ich vyhlásenie, ktoré vychádza,
“Všetky tieto malé zbory a také musia teraz vojsť. Musíte vojsť,” lebo
inak vás zavrú. Oni to idú urobiť.
271 Teraz chceme do toho skutočne tvrdo udrieť, dnes večer, keď
budem hovoriť o tomto čase.
272 No, oni, “My to zavrieme.” Musíte byť jedným z nich alebo nie. Buď
ste v tom alebo nemôžete nič robiť, nemôžete ani kupovať alebo
predávať. To je to. Neodvážite sa modliť za chorého. Ak budete
pristihnutí, že posluhujete niekomu chorému alebo niekomu, nejakou
duchovnou vecou, ste vydaní federálnemu súdu, na popravu. Je to
presne tak. Vidíte? Viete to. Je to tak. To je v ich listinách. Tak veru.
Tak, nemôžete to robiť, musíte patriť do toho kultu.

Brat, dovoľ, že ti niečo poviem. Radšej sa uisti hneď teraz, či máš
Krista vo svojom srdci, pretože prichádza čas, keď to budeš skutočne
potrebovať. Potom si vonku. Pamätajte, keď je daná tá pečať, ona je
nadobro tam. Vidíte? Tak, nerobte to. Neverte tým nezmyslom. Vojdite
rovno do Krista hneď teraz, do Slova. Tak veru.
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vybehol s dlhou kopijou; a tento mal v ruke len palicu. Zobral tú palicu a
vyrazil mu z ruky tú kopiju, zobral ju a zabil ho. Vidíte?
48 Jeden z tých obrov mal prsty dlhé štrnásť côľov, takéto. No,
štrnásť côľov ... Vaše prsty su také dlhé, ako keď zavriete ruku. Otvorte
ju; to by bola ruka na dvadsať osem côľov. A s kopiou ... A on skočil
rovno tam a zabil ho. Vidíte? Prečo? Bol to statočný muž, pohan, ktorý
hľadel na toho pomazaného, o ktorom vedel, že prichádza do moci.
49 Všimli ste si, oni boli takí statoční pre Dávida, že keď Dávid
nakoniec prišiel ku moci, urobil ich vládcami nad mestami. Či Ježiš
nezasľúbil to isté? To isté, urobí ich vládcami.
50 Potom v tom, keď Dávid mal túžbu mať čerstvú vodu ... On tam
hore mal možno nejakú starú, teplú stojacu vodu, ktorú pil. Ale stalo sa,
že začal rozmýšľať o tej čerstvej vode, tam dole v Betleheme, “v Dome
Božieho Chleba.” A povedal, “Keby som sa len mohol napiť z tej studni.”
A tí muži vytiahli svoje meče a prebili sa štrnásť míľ cez Filištínov, nie
preto, že ich o to požiadal, ale preto, že vedeli, že to chce. A prerúbali
sa cez tých Filištínov, až ku tej studni. Kým dvaja z nich bojovali, ten
ďalší zobral vedro s vodou a prebojovali si cestu naspäť, celú cestu a
dali ju Dávidovi. To hovorí o statočnosti.
51 Dávid, ten bohabojný muž, povedal, “Bože uchovaj aby som to pil
od týchto priateľov, ktorí vystavili svoj život nebezpe- čenstvu.” A
priniesol liatu obeť, vylial to na zem pre Pána: “Dám to Pánovi, On
jediný je toho hodný, nie ja.” Oni nasadili ...
52 To presne znázorňuje Samého Krista so svojím Večným Životom,
ktorý mal v sebe, ako udretú Skalu, vylial svoj život na zem, ako obeť
za hriech pre nás aby toto Slovo mohlo žiť.
53 Ó, pohania, ako som povedal, kto vytiahne ten meč so mnou? On
chce dnes ráno čerstvú vodu, nie tieto staré hnijúce cirkevné vyznania a
také veci, s ktorými robíme hlúposti; On chce skutočnú vieru v jeho
Slovo, kto bude veriť každému Slovu z toho. Poďme ku studni a
prinesme piť, občerstvenie, uctievanie, ktoré nestojí na vyznaniach a
denominácii, ale skutočné uctievanie v Duchu, s Kristom medzi nami,
ktorý žije svoj Život tak, ako On chce medzi nami, nie s vyznaniami a
rôznymi takými vecami. Majme Ho takým spôsobom.
54 No, to ďalšie bolo to, ako Boh jednal s tými ľuďmi skrze sny vo
dňoch Jozefa. Všimli ste si? Sen je druhoradý. To je druhoradý spôsob
Božieho konania. Niektorí ľudia môžu mať sny, ktoré nič neznamenajú.
Môžete sa príliš veľa najesť a mať nočné mory. A sen je druhoradý
spôsob. Rozumiete? No, prečo by Boh chránil svojo vlastného Syna
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druhoradým spôsobom? On sa zjavil Jozefovi. Zabezpečenie svojho
vlastného dieťaťa poslal druhoradým spôsobom. Zamysleli ste sa
niekedy nad tým? Pretože v kraji nebol žiadny prorok. On musel konať
cez sny. A to nebol sen, ktorý musel byť vyložený. Anjel Pánov povedal,
“Jozef, neboj sa zobrať si Máriu svoju ženu, pretože to, čo sa v nej
počalo je z Ducha Svätého.”
55 To bolo neobyčajné aby sa to stalo. Jozef bol spravodlivý človek,
on ... To bolo neobyčajné. Boh je neobyčajný. A to neobyčajné sa dá
ťažko porozumieť. Preto je tak ťažko dnes porozumieť Pravdu; ona je
tak neobyčajná. Žena má mať dieťa, bez toho aby poznala muža, to
bolo veľmi neobyčajné. Ale ak si čestný a úprimný, Boh sa ti môže
zjaviť dokanca vo sne. To ti ide ukázať, že všetko čo máš, či je to tvoja
myseľ, či dokážeš pískať, spievať, svedčiť alebo čokoľvek dokážeš
robiť, ak celá tvoja bytosť je odovzdaná Bohu, Boh to môže použiť, ak
mu len dovolíš aby to urobil.
56 Potom, za tým, ten večer tu brat Neville kázal na tému “útek”, ako
ľudia utiekli. A myslím, že to bolo dosť pozoruhodné a zdá sa, že dnes
ráno Duch Svätý chce aby som hovoril na tému svetla, hneď to ďalšie.
Ide rovno ďalej, na začiatok, ako Kristov život začal v jasliach. Vraciame
sa ku tomu a znovu cez to prechádzame v našom texte. A on to
nevedel; Ja som to nevedel; a tu je to znovu pri tom istom. Vidíte?
Rovno ďalej, to ďalšie je tam, keď On vchádza do svojej služby. A dnes
máme niečo, čo sa bude prelínať rovno s tým, aby sme išli ďalej, dnes
večer, keď Pán dá.
57 No, veľké Svetlo! “Pohania, ktorí boli v oblastiach tieňa smrti,
zjavilo sa medzi nimi veľké Svetlo. A Zabulon, Naftali na ceste - Galileja
pohanov, veľké Svetlo, uvideli veľké Svetlo.”
58 No, svetlo, prvý krát, keď svetlo - vidíme to v Biblii, je to v Genesis
1/3. To bol Boh, ktorý vypovedal Slovo a stvoril svetlo. Boh povedal,
“Buď svetlo,” Genesis 1/3, a bolo svetlo.
59 No, pamätajte, potom svetlo prichádza skrze vypovedané Slovo
Božie. A svetlo je potvrdenie, alebo predmet, že to, čo On povedal je
svetlo. Keď svetlo letí, ukazuje to. Boh povedal, “Buď svetlo.” Nebolo
žiadne svetlo a On povedal, “Buď svetlo.” a bolo svetlo. To je dôkaz;
svetlo je potvrdenie jeho Vypovedaného Slova; to isté je dnes,
potvrdenie jeho vypovedaného Slova.
60 No, keď vidíte, že jeho Slovo sa potvrdilo, alebo inými slovami,
dalo sa poznať, dokázalo sa, to je Svetlo jeho vypovedaného Slova. A
bez svetla, nič nemôže žiť bez svetla. Dnes nieto život na zemi, ktorý -
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265 Jeden človek tu raz hovoril pred niekoľkými rokmi. Bol v Novom
Mexiku. Mal som tam zhromaždenia tam blízko Kartsbadských jaskíň.
Počuli ste o nich tam, te veľké ... A zobrali nejakého muža a jeho ženu a
skupinku detí, išli výťahom až na samé dno tej priepasti. A keď tam zišli,
zhasli všetky svetlá. A keď zhasli všetky svetlá bola tma ako o  polnoci.

Raz mi to urobili tu v týchto zahradách a raz v Colorado, keď som
tam bol s manželkou. A vypli tie svetlá. Ó, dáte si takto ruku, nič
nemôžete vidieť.

A stálo tam malé dievčatko a začalo kričať, “Ó!” Kričala. Bola
prestrašená na smrť, bola taká tma. Chúďatko, šmátrala v povetrí,
kričala a snažila sa dovolať na otca, mamu, všade. Nemohla to zniesť,
bola tam taká tma. Nikdy nevidela takú temnosť.
266 A tak je to teraz. Je to tak. Je taká tma, že neviete kde ísť. Idete ku
Metodistom, Baptistom, Presbiteriánom, všade je to to isté, jedia tú istú
starú, zhnitú mannu, v ktorej sú červíki. Vidíte, to isté, nejaké vyznanie,
“Vstúp a pripoj sa ku tomuto a ku tam tomu,” staré vyznanie a všetko
také. Nevidíte v tom Krista. Rozumiete? Ó, vidíte samo-spravodlivých
ľudí, ...?... Mnohí z ních tam teraz sú fajní ľudia, v tých denomináciách.
Ja hovorím o tom systéme, nie o tých ľuďoch tam. Ale, vidíte, to je to
čím sa sýtia. Povedzte im to! A tu je čerstvý pokrm!
267 A toto dievčatko tam stálo, kričala ako len vládala, až hystericky;
podobne je to s tou malou nevestou. Ale viete čo? Jej malý brat zakričal
a povedal jej, “Malá sestrička, neboj sa.” Pretože on stál rovno tam pri
tom inžinierovi. Povedal, “Je tu muž, ktorý môže rozsvietiť svetlo.”

Neboj sa, malá Sestra, je tu Muž, ktorý môže rozsvietiť Svetlo. On
môže oživiť toto Slovo. My nevieme ako On prichádza. Nevieme ako,
kedy prichádza. Ja o tom nič neviem. Ale On je tu a On môže rozsvietiť
tieto Svetlá. Ako sa z toho dostaneme? Ja neviem. Ale On je tu a On je
ten, ktorý môže rozsvietiť tie Svetlá. Tak veru. On je Ten. On je Svetlo.
On sa len dáva poznávať, tak rozsvecuje to Svetlo. Presne tak.

Je potrebný Kristus, aby rozsvietil svoje Svetlá, potom sa všetká
temnosť rozpŕchne. On oddeľuje. On vyťahuje von svoju Nevestu. “Ja
vezmem ľudí z pohanou pre moje meno, to bude mať moje meno.” Čo
je jeho meno? Dobre. Nie Meodista, Baptista, Presbyerián, Lutherán. To
je Ježiš Kristus. Je to tak.
268 On je Svetlo, Pravda; Svetlo a v Ňom nieto žiadna temnosť. A On
rozháňa temnosť, keď prichádza, pretože On je Slovo. Slovo je Svetlo.
Je to tak. Pretože On povedal, “Buď svetlo,” to bolo Slovo, ktoré sa
stalo svetlom. Keď On hovorí toto, to je svetlo na ten vek, pokaždé.
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On ho naplánoval a dal tie časti dokopy tu v Biblii. Amen! Nechajte len
cez to pretekať prúd a sledujte ako to funguje. Nech viera, v jeho
zasľúbené Slovo na dnes preteká cez to, budete vidieť ako to funguje.
Prečo? On to naprojektoval. On naprojektoval svoju cirkev svojím
Slovom. To je to, čo On dáva dokopy. Nie skrze organizáciu Metodistov
alebo Baptistov alebo Presbyteriánov alebo Letničných, ale svojím
Slovom. “Človek nebude žiť na samom chlebe ale na každom Slove,
ktoré vychádza z úst Božích.” Tak veru.
259 Dajte preč tie oslnivé žiare, v strede temnosti, v tomto temnom
čase, v ktorom teraz žijeme. (Zostalo nám už len okolo päť minút) V
strede temnosti, kto vyvedie von tú malú Nevestu? Kto o tom vie?
Hlavný konštruktér. Ó áno. Zo všetkého tohoto zamiešania, ktoré
spôsobuje tá oslnivá žiara!

Tu, Metodistická žiara takto, Baptistická inak a Presbyteriánska
inak a Letničná inak, všetky tie žiare okolo. Oni bežia, zapisujú tu svoje
mená, v tejto žiare tu idú aby tam niečo našli. Idú sem ...
260 Ako som povedal tomu kňazovi, “Ak ste vy všetci tou originálnou
cirkvou a idete za tou náukou tých ľudí, ktorú ustanovili v Nicei, prečo
potom nemáte moc, ktorú mali oni tam na začiatku? Prečo nerobíte tie
veci, ktoré oni robili, čo Ježiš povedal?”

Povedal, “Ó, nás je teraz viacej. My žijeme v inom čase.”
261 Povedal som, “Ale Slovo sa nemení. On povedal, - Tieto znameia
ich budú nasledovať cez všetky veky. Nebo a zem pominú ale moje
slová nikdy nepominú. - To je to.”

On povedal, “No, vy hovoríte o Biblii.”
262 Povedal som, “Áno, o Slove, ktorým je Kristus.” Je to tak. A tak tu
to máte. Vidíte?
263 A v tejto žiare, Metodisti ukazujú svoje, Baptisti ukazujú svoje,
Presbyteriáni svoje, každý rastie na väčšieho a väčšieho po celý čas.

Biedna malá nevesta, kde Ona je? Beži tu ku Letničným
Jednotárom za chvíľu, zapisuje sa tam a hovorí, no ... Poď a presvedč
sa čo oni robia. A idú sem a, “Musíš patriť ku nám. Ak nepatríš do našej
cirkvi nie si ani v Neveste. Nie si vôbec ničím.” Ide tam ku zjednoteným
Letničným a pozri čo oni robia, znovu to tu máš. Ide ku Baptistom, pozri
sa čo oni robia. Pozri sa na Presbyteriánov ...
264 Čo sa stane s tou biednou maličkou? Vidíte? Ale Ona vystupuje.
Netrápte sa. Ona tam bude.
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jedine ten, ktorý prišiel skrze svetlo slnka, v botanickom živote a tak
ďalej. A nieto Večný Život pomimo Syna Božieho. Vidíte? On je Svetlo.
61 Nachádzame, myslím, keď teraz študujeme ... A toto svetlo ... Zem
bola neladná.
62 No, niektorí ľudia argumentujú dnes vo svojich školách a tak ďalej,
že svet je starý veľa miliónov rokov a snažia sa odsúdiť Bibliu a hovoria,
že je zlá. Oni vôbec nečítajú Bibliu. To je to. Pretože Biblia nám
nehovorí, aký je svet starý. Biblia povedala, “Na počiatku stvoril Boh
nebesia a zem.” Bodka! Kedy, ako, to je - nevieme. No, to je prvé. A,
tam je bodka, to je koniec vety.
63 “Na počiatku stvoril Boh nebesia a zem.” To mohlo byť stovky
miliónov alebo biliónov rokov, alebo koľkokoľvek to bolo. A ako to urobil,
to je na Ňom aby to vedel (Vidíte?) Nie na mne. Ale svet bol ... Zem
bola neladná a pustá a vody boli na zemi; a Boh povedal - vznášal sa
nad vodami a riekol, “Buď svetlo.”
64 No, verím, že slnko a tak ďalej, mesiac, to už existovalo, verím.
Ako to prebieha, Genesis 3, aby to vysvetliť ... Ale verím, to čo tu bolo,
že svet, použijeme to; a preto ... A to preniklo; po celej zemi bola hmla a
hmlisto, to tvorilo tmu. A Boh povedal, “Buď svetlo,” a tma sa stratila a
bola bezmračná obloha.
65 A verím, že to je spôsob ako Boh robí veci; On ... V Biblii ten ďalší
verš hovorí - 4. verš hovorí, “A oddelil svetlo od tmy; a svetlo nazval
dňom a tmu nazval nocou.” A Božie Slovo stále oddeľuje svetlo od tmy.
Vidíte? To je Slovo, ktoré oddeľuje svetlo od tmy.
66 Boh stále robí to isté. Keď sa pripravuje použiť čokoľvek, ako sa
pripravoval použiť túto starú hviezdu alebo  čokoľvek to bolo, tento svet,
On musel oddeliť svetlo od tmy. Keď sa pripravuje zanechať, či vlastne
použiť skupinu ľudí, musí oddeliť svetlo od tmy. Keď sa pripravuje
použiť nejakého jednotlivca, oddeľuje svetlo od tmy. Vidíte?
67 Svetlo prichádza od Boha, a ... Pamätajte, svetlo prichádza skrze
jeho vypovedané Slovo. Slovo Božie povedalo, “Buď svetlo,” keď
nebolo žiadne svetlo. A On poslal svetlo aby oddelilo temnosť od svetla.
68 Tento slovný rozkaz vyčistil oblohu, že slnko mohlo zasvietiť na
zem. A dnes jeho Slovo čistí každú atmosféru nevery.
69 Hovoril som ... Mal som, myslím, jedenásť osobných rozhovorov
dnes ráno tesne predtým, ako som prišiel sem za kazateľňu. Tak zle ...
70 Jedného dňa, jeden môj priateľ, Jim Pool, jeho malý chlapec,
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mysleli si, že má srdcový záchvat, bežali s ním do nemocnice. A to bol
astmatický stav, ktorý vrhol toho chlapca ... Nemohol ... Srdce mu
pumpovalo a dychčal, a kričal a nemohol nabrať dych a zdalo sa, že ten
chlapec zomiera, keď ho sem priviezli. A ja som už chcel ísť do
nemocnice; priviezli ho sem. A chytil som jeho malú rúčku, povedal
som, “To dieťa dostalo osýpky, to má z toho. Ten malý dostal osýpky,
horúčku. Pozorujte ho; za pár dní ho chcem znovu vidieť. Bude celý
osypaný.” A tu je celý v osýpkach. Vidíte. Vidíte?
71 No, čo? Boh oddeľuje tmu od svetla - alebo svetlo od tmy. A
oddeľuje smrť od života; a robí to svojím Slovom. Jeho Slovo toto stále
spôsobuje.
72 No, svetlo ... Semeno bolo už na zemi. Verím, že Boh zasadil to
semeno a akonáhle sa slnko mohlo dostať ku tomu semenu, ono začalo
rásť. A preto boli potrebné len dni aby to vyrástlo, pretože to semeno
bolo už v zemi. Všetko čo potrebovalo, bolo svetlo.
73 A to je spôsob, ktorý Boh má dnes. Jeho semeno je už tu, Jeho
Slovo. Tá jediná vec, ktorú ono potrebuje je, aby naň svietilo Svetlo; a
On je tým Svetlom, lebo On je Slovo. Slovo a Svetlo, to je to isté. Život
v ňom je Svetlom Slova (Vidíte?), to je Život. Gén života leží v zrne, a
zrno ... ten život je to čo vychádza a prináša život z toho zrna. Takto
vlastne Kristus v Slove spôsobuje, že Slovo robí to čo má robiť. Presne
ako život v pše- ničnom zrne alebo v akomkoľvek; on spôsobuje, že
pšenica robí to čo má robiť, pretože to je život, ktorý je v nej. Každý
život!
74 Tak, život je jedine skrze Slovo Božie, ktoré sa zamnifestovalo.
Život prichádza jedine skrze Slovo Božie, ktoré sa zamanifestovalo.
Pokiaľ je ono len v Knihe, ako toto, stále sa o tom môže pochybovať;
ale keď sa zamanifestovalo; potom vidíte ten produkt o ktorom ono
hovorilo, že sa zamanifestoval, potom to je Svetlo na - na Slove. Vidíte?
Toto privádza ... Slovo tak povedalo a potom, keď sa to deje, to je Život
vo Svetle, Svetlo prinášajúce Život. Svetlo prináša Život.
75 Zasaďte tu pšenicu, ona bude ... a dajte ju do pivnice, celé to
zakryte a ona nikdy nič nezrodí, pretože nemôže. Nie je tam žiadne
svetlo. Ale akonáhle na ňu zasvieti svetlo, potom zrodí život, ak je v tom
semene zárodok.  

Tak isto je to so Slovom. Vidíte? Slovo je Boh a keď naň zasvieti
Svetlo, to privádza Slovo znovu do života. V každom veku to stále tak
bolo. Ó, ako si ceníme tieto veľké veci, keď je Slovo potvrdené, to je
Svetlo toho vypovedaného Slova. Vidíte? Boh povedal, “Buď svetlo.”
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To boli capy, ktoré viedli Ježiša, Baránka, na zabitie. Rímske capy!
Je to tak.

Dnes sú to denominačné capy, ktoré vedú nevinné ovce na zabitie.
Zapisujú ich, ich mená tam to tých kníh a je s nimi koniec. To je
znamenie šelmy. Hovorím v mene Pánovom. Držal som to dlhý čas. Je
to tak. Je to presne tak. Čo je šelma? Čo je šelma? To je Rímska
hierarchia, prvá organizácia. Čo je jej znamenie? To isté, presne,
presne to isté čo je tamto. Zabíjanie, do oslepujúcej žiary!
253 Ale zoči voči prítomnej temnosti, stále vidíme cez to svietiť svetlo
Božie. Akí sme za to vďační!
254 Dobre počúvajte. Uvideli sme Svetlo, jeho Slovo, ktoré zasľúbil na
tento deň, dokázané a potvrdené. To je Pravda, Svetlo tejto hodiny. Ó!
Som tak rád. Všetko je v poriadku. Všetko.
255 Tu nedávno jeden kazateľ hovoril, že bol na Floride a mal auto,
myslím že to bol Chevrolet a pokazilo sa mu. Nemohol ho opraviť. A
išiel do servisu a nejaký mechanik sa pustil do opravy a robil čo len
mohol a nevedel to opraviť. Skúšal urobiť toto a to nefungovalo. A
potom skúšal niečo iné, ani to nefungovalo. Zapojil generátor, zapojil
toto, prepojil káble, vymenil kontakty, nemohol to opraviť aby to
fungovalo. Proste to nevedel dať do chodu.

Nakoniec tam prišiel nejaký pekne oblečený muž. Povedal,
“Môžem ti niečo poradiť?”
256 Ten mechanik mal dosť zmyslu pre humor aby povedal,
“Samozrejme.”

Povedal mu, “Zober to a prepoj toto a toto a to spoj a skús.” A on
to zobral a prepojil s tým a spojil a motor sa rozbehol.
257 Ten mechanik sa otočil a povedal, “Hej, kto ste?” To bol inžinier,
hlavný inžinier General Motors. On skonštruoval tú vec. On bol ten,
ktorý to naprojektoval.
258 A dnes, keď hovoríme o Metodistoch, Bapt is toch a
Presbyteriánoch. Ten hlavný Mechanik je tu, Projektant svojho Slova,
Muž ktorý stvoril nebo a zem a naprojektoval svoju cirkev! Či On vie
viacej ohľadne toho čo treba na Vytrhnutie alebo Metodistická, či
Baptistická cirkev vie viac čo je potrebné? On je Projektant. On vie čo je
treba. On je dobre oblečený v moci svojho vzkriesenia. Haleluja! On sa
prechádza medzi nami dnes, v moci svojho vzkriesenia.

On vie, čo je potrebné aby dal cirkev do poriadku na Vytrhnutie.
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“V mojom mene budú vyháňať démonov, budú hovoriť novými
jazykmi, hadov budú brať, keby vypili niečo smrtonosné, neuškodí im;
keď budú klásť ruky na chorých, budú uzdravení.” Ó!
247 Ako ďaleko? “Každému stvoreniu.” Pokade? “Do celého sveta.” až
kým On nepríde. “Tieto znamenia budú ...” “Ten, kto verí vo mňa,
skutky, ktoré ja činím, on tiež bude činiť. Ešte i väčšie ako tie bude činiť,
lebo ja idem ku svojmu Otcovi.”
248 Ó, ako môžeme odísť od Toho, to je viac, ako môžem povedať!
Teraz sme vo väčšej temnosti než ako boli oni. Ešte niekoľko veršov tu,
potom už chcem zakončiť, tak rýchlo ako to bude možné ... Sme vo
väčšej temnosti, než ako boli oni. Viem, že vás tu unavujem, za tú
hodinu a pol. /Zhromaždenie hovorí, “Nie!”/ Ale, pozrite sa, táto páska
ide tam ďalej. Rozumiete?
249 Oni sú vo väčšej temnosti než my. Podal som také ohlásenie, že.
Prečo? Tie cirkvi, v tejto oslnivej žiare, to je také zvodiace, to sa javí,
ako by to bola Pravda. No, či Ježiš nepovedal? Prečítajme Matúša 24.
Vidíte? Matúš 24, Ježiš povedal, že “v posledných dňoch tie dva duchy
si budú tak blízko, že by to zviedlo aj vyvolených, keby to bolo možné.”
Bude vyvolená skupina, ktorá vyjde a utvorí Cirkev, v tých posledných
dňoch. A tieto organizácie, s tým, čo nazývajú svojou pravdou, budú tak
blízko ku tej skutočnej veci, že by to zviedlo aj Vyvolených, aj
letničných.
250 No, viete letničného nevezmete a nezvediete ho metodistickou
alebo baptistickou náukou. Nebudete mu to hovoriť. On vie niečo
lepšie. A tiež nezvediete baptistu luteránskou náukou. Rozumiete? 

A ani posolstvo neprijmete, aby ste uvideli teraz posolstvo v tomto
Slove, to sa nedá cez nejakú letničnú náuku, cez falošné “Otec, Syn,
Duch Svätý,” a všetky takéto veci, cez to, čo majú tam v tých
vyznaniach, tam v tých organizáciách. Nie, určite nie. Nikdy ich
nezvediete, pretože vyvolení nebudú zvedení.
251 Čo to je? Čo to je? Zvádzanie. Tieto oslnivé žiare, čo robia? Vedú
cirkev na koncilné vyvraždenie, cez ich oslnivú žiaru. To bude posledné
vyvraždenie, keď sa ona a Rím dajú dokopy. Keď sformujú ten obraz
šelmy, to je posledné zabíjanie. A tieto falošné svetlá, ktoré teraz máte,
pozrite sa čo to robí, to vedie ľudí. To je cap.
252 Cap stále vedie ovce na zabitie. Videli ste to na jatkách. Ten cap
bude bežať popredku a vedie ovce, on potom odskočí a ovce tam
nechá vojsť. To je to čo on robí. On to stále robí.
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76 No, čo keby to len povedal a neprišlo by žiadne svetlo? Potom
nevieme, či je to pravda alebo nie. Nevieme, či je v poriadku. Nevieme,
či On je Boh alebo nie, pretože On len povedal, “Nech sa stane,” a
nestalo sa. Rozumiete? Tak potom, keď Boh hovorí a vidíme, že sa to
deje, potom to je Svetlo, ktoré svieti, Pravda Slova. Vidíte? Tam je
Svetlo a Život.
77 Celý prirodzený život pochádza z jeho vypovedaného Slova. A
slnko je jeho vypovedané Slovo. On povedal, že stvoril veľké svetlo na
nebesiach pre deň a menšie svetlo pre noc. Vidíte? A všetok prirodzený
život musel prísť cez Božie vypovedané Slovo. Kvet nemôže rásť bez
svetla Božieho vypovedaného Slova, ktoré naň svieti, lebo slnko /s-u-n/
je vypovedané Slovo Božie, keď On povedal, “Buď svetlo.” Vidíte? To je
Boží vypovedaný život a bez ohľadu ako veľmi sa ľudia snažia povedať
toto, to, či tamto, stále to zostáva tak isto. Musíte mať to slnko a tak
život, prirodzený, môže prísť len cez vypovedané Slovo Božie.
78 A duchovný život, Večný Život, môže prísť jedine cez Božie
vypovedané Slovo Života. Teraz tým životom je S-y-n. V ňom je Svetlo
a v ňom nieto žiadnej tmy; a On je Božím vypovedaným Svetlom. Je to
tak? Božím vypovedaným Slovom; lebo, “Na počiatku bolo Slovo a to
Slovo bolo u Boha a to Slovo bol Boh.” A to je naveky Boh. Vidíte? A je
potrebné aby Božie Svetlo zasiahlo Slovo a oživilo ho. Tu je to čo On
povedal /Brat Bran- ham poklepal po Biblii./ a teraz nech Svetlo svieti!
Amen! Nech Svetlo svieti. A to Svetlo privedie každé Slovo do jeho
správnej pozícii v jeho čase. Amen. Ó! Vidíte, keď príde jeho čas!
79 Niekedy to malé zrnko leží v zemi nečinné cez celú zimu, ako
semeno zimnej pšenice, zasadené do zeme. Ale keď to slnko zasvieti
tak akurát, ó, to musí ožiť. Vidíte? Ono nemôže žiť bez slnka. A Boh dal
zasľúbenia na každý vek a každý deň, a keď sa to  Svetlo dostane do
náležitého stavu a svieti na to, to vyprodu- kuje presne to čo Slovo
povedalo; pretože On je Svetlo a Život.
80 Božie Slovo prichádza jedine cez Bibliu. Božia Bibla je - vytlačená
forma Syna Božieho, pretože Bibla povedala, že to je zjavenie Ježiša
Krista. To je Boh, ktorý sa sám zjavuje cez Krista a Kristus je Slovo. A je
potrebné aby Svetlo Božie svietilo na Slovo, aby ho potvrdilo, aby
dokázalo, že Boh stále hovorí Život, Večný Život. On hovorí prirodzené
svetlo, prináša život. Život prichádza jedine skrze svetlo, cez Slovo,
ktoré sa zamani- festovalo, alebo ktoré sa stalo telom. Keď sa všetky
zasľúbenia stali, v Biblii, keď sa zamanifestovali, to je vtedy, keď Ježiš
Kristus, Slovo, sa stal telom medzi nami. Boh stále pracuje cez človeka.
Človek je Boží objekt.



16                                              kázané 29.12.1963 v Jeffersonville, IN

81 No, ak vám je teplo, môžete otvoriť okná, alebo čokoľvek chcete,
znížiť kúrenie. Možno vrátny by znížil trochu vykurovanie. Vidím, že
mnohým vám je teplo. A tu je tiež teplo, tak pamätajte na to. Som
radšej, že je tu teplo než zima, pretože mám rád teplo. Teplo stále
prináša svetlo, život, potrebný je oheň.
82 Všimnite si teraz, “stalo sa telom,” Keď sa Slovo stáva telom,
dochádza do jeho zamanifestovania. Ako napríklad, vezmite Slovo a
dajte ho do správnej pozícii a na správnu pôdu, ono zrodí. Semeno
zrodí svoj druh. A Slovo, prinesené do správneho srdca, ono sa
zamanifestuje. Prinesie svetlo. Zrodí sa z toho. Dobre.
83 Nič telesné, nič telesné alebo duchovné nemôže žiť bez Božieho
svetla. Život môže potom prísť jedine skrze svetlo. Nič telesné ani nič
duchovné nemôže žiť bez Božieho svetla. Zamysli- te sa nad tým.
Dobre. Ale keď nám On posiela Svetlo a robí všetky tieto veci, a potom
to odmietneme, to je potom poľuto- vania hodná roľa, keď je svetlo
odmietnuté, keď je nám poslané.
84 No, mohli by ste si predstaviť dnes nejakého človeka, ktorý by
hovoril, “Ja proste odmietam uznať, že je niečo také ako slnko,
Neverím, že je slnko”? A bežal by do pivnice a zavrel by všetky dvere a
sedel by tam v tme a povedal by, “nieto niečo také ako slnko. Nie je
niečo také ako svetlo.” Hneď by ste vedeli, niečo nie je s ním v
poriadku. Vidíte? Niečo je zle, keď beží do tmavej pivnice a odmieta
uznať úžitok Bohom daného svetla. Niečo s ním nie je v poriadku. On
nechce jeho teplé lúče. Nechce jeho podstatu, ktorá dáva zdravie.
Nechce jeho svetlo, aby v ňom chodil. On bude radšej sedieť v tme. To
ukazujem, že s tým človekom je mentálne niečo zle, prirodzene.
85 A hovorím toto so všetkou láskou a s rešpektom. Tak isto je niečo
duchovne zlé s tým človekom, ktorý bude bežať naspäť do svojich
denominačných vyznaní a odmietne vidieť Biblické svetlo, keď ono
svieti rovno pred ním. Niečo s ním nie je v poriadku. Vidíte, ide naspäť
do svojich vyznaní a foriem a zatvára dvere a hovorí, “Také niečo
neexistuje. Dni zázrakov pominuli. Nie je niečo také ako Božské
uzdravenie, nič také neexistuje. To bolo pre apoštolov.” Ten človek je
duchovne blázon. Vidíte? Niečo s ním nie je v poriadku. Zatiahol
záclonu a odmietol Ducha Svätého, ktorý mohol prísť na neho. Ak môže
...

“Ak zostanete vo mne, a moje slová vo vás, potom, Svetlo svieti
na toto Slovo, proste si čo chcete.” Vidíte? Vidíte?
86 Niečo je zle, že on odmieta Bohom dané zdroje, ktoré nám Boh
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Ale, za tých krvavých pätnácť dní, tí prijali “Otec, Syn a Duch
Svätý” ako vyznanie, namiesto Biblickej náuky, “v mene Ježiša Krista.”
Cez to prichádzajú všetky protestantské cirkvi, sú narodení rovno do
toho, to je to isté a všetko ďalšie. Prijali faloš- nú predstavu Ducha
Svätého, berú komúniu, pijú víno, “To je svätá eucharistia, čo znamená
- Duch Svätý.” Kňaž vám to dáva.
242 V Biblii nečítame, “Keď prišiel deň Letníc, tu prichádza kňaz s
okrúhlym golierom a hovorí, “vytrčte jazyk a prijmite svätú eucharistiu.”
Nie, Biblia tak nehovorí. “Všetci poďte tu dookola a podajte mi pravicu
na znak spoločenstva, vy Baptisti, Metodisti a Baptisti, zapíšem vaše
meno. Prineste dopis od niekoho.”
243 On povedal, “Oni boli všetci na jednom mieste, jednomyseľne. A
zrazu prišiel zvuk z neba ako ženúci sa silný vietor a naplnil celú
miestnosť kde boli. Všetci boli naplnení Duchom Svätým a začali
hovoriť inými jazykmi, ako ich Duch dal vyslovovať. A tam ...” Vyšli na
ulicu, potácali sa ako opití, Mária a všetci tí ostatní, pod účinkom Ducha
Svätého.

Aha, tí ľudia povedali, smiali sa z ních a povedali, “Títo sú opití
novým vínom.” Čo boli? Zaslepení vyznaním.
244 Ten malý dvojštvrťový kazateľ sa tam postavil, nazýval sa Peter, a
povedal, “Mužovia judskí a vy ktorí bývate ... vy mužovia jeruzalemskí,
ktorí bývate v Júdei, nech vám je toto známe, počúvajte na moje slová.
Títo nie sú opití. Ale dovoľte, že vám poviem, čo hovorí Písmo, čo sa
stane. Toto je svetlo. Toto je zamanifestované Slovo.” Amen.

To isté sa deje dnes a oni sa správajú ako vtedy tamtí, odchádzajú
a kívajú hlavami. Povedal, “Nechajte ich tak; slepí vedú slepých, oni
všetci spadnú do jamy.”
245 Ó, je potrebný Kristus, Večný Život, aby priniesol Slovo Života do
potvrdenia, aby sa stalo telom. Ó, Bože! Je potrebné Slovo ... je
potrebný Duch Svätý, aby Slovo Božie fungovalo.
246 Keď Ježiš povedal, “Choďte do celého sveta, kážte evanjelium
každému stvoreniu.” No, pozrite, Marek 16, Jeho posledné poverenie.
“Do celého sveta, do celého sveta,” ešte sa tam nedostalo, vidíte. “Do
celého sveta a kážte evanjelium každému stvoreniu. Ten kto uverí,” po
celom svete, “a pokrstí sa, bude spasený; ten, kto neuverí bude
zatratený. A uverivších budú nasledovať tieto znamenia.”

“Budú si podávať ruky s kazateľom ...”? Nie. “Budú dobrými členmi
zboru”? Nie
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tým budú odpustené a ktorým hriech zadržíte, tým budú zadržané?”

Povedal som, “Áno. On to povedal.”

“Tak či to potom nedáva cirkvi autoritu? Peter bol hlavou cirkvi.”
237 Povedal som, “Ak bude cirkev odpúšťať hriech tak, ako to robil
Peter.” Povedal som, “Keď sa ľudia opýtali - Čo máme robiť aby sme
boli spasení? - On povedal, čiňte pokánie, každý jeden z vás a dajte sa
pokrstiť vo meno Ježiša Krista na odpustenie svojich hriechov.” Povedal
som, “Robte to tak a pôjdem s vami.”

“Ó,” povedal, “vy sa snažíte hájiť Bibliou.”

Povedal som, “To je Slovo.”

On povedal, “Boh je vo svojej cirkvi.”

Ja som povedal, “Boh je vo svojom Slove. Každého človeka,
každé ľudské slová sú klamstvom, Jeho Slovo je Pravda.” Vidíte?
238 Tak on to nijako nemôže vidieť. Ale tam idú, rovno do temnosti. A
protestanti, tisícami, padajú do toho. Aha, idú do toho a prijímajú ich
vyznia a všetko, idú rovno s tým. Vychádza Slovo a potvrdzuje to, Ježiš
Kristus sa manifestuje, “ten istý včera, dnes i naveky.” V žiare toho
vyznania idú rovno ďalej do temnosti. Presne tak ako to robili v čase
Noeho, presne tak ako to robili v tých iných dobách, dnes to znovu tak
robia, rovno do temnosti! Prečo? Odmietajú svetlo, pretože ich oslepilo
ich vyznanie.
239 Ó, čo za temná hodina v ktorej sme! Och! Áno, odmietajú Kristove
pravé večné Svetlo a to má taký dôsledok.
240 Chladné denominácie nemôžu nikdy priniesť život do Božieho
Slova, pretože to prináša život do ich denominácii. Teraz máme viac
ľudí, ktorí sa hlásia ku kresťanom ... Pozrite sa, ak Kresťan ... 

Opýtal som sa toho kňaza toto, “Ak ... Pôjdem s vami, tam kde
bola Katolícka cirkev na začiatku, do Letníc.” Nie do Nicei, Ríma. Cirkev
nikdy nezačala v Nicei, v Ríme. Začala v Let- niciach. Vidíte? Cirkev
začala v Jeruzaleme. Ale, povedal som ...
241 Aha, ja uznám, že títo ľudia, tí otroci a takí, ktorí mali Ducha
Svätého, ich pánovia videli ich moc a to všetko, čo robili; kriesili
mŕtvych, hovorili v jazykoch, vyháňali démonov, predpovedali veci. A
boli medzi nimi proroci a tak ďalej, chodili v ovčích kožiach, jedli byliny,
prišli na ten Nicejský Koncil a tak ďalej, čo za veľkí ľudia. A prišli tam,
prišli na ten Nicejský Koncil, stáli za Slovom.
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dal aby sme ními žili, Jeho Slovo. “Spravodlivý bude žiť vierou.”

“Človek nebude žiť na samom chlebe, ale na každom Slove,” nie
na časti Slova, “na každom Slove, ktoré vychádza z úst Božích.” A keď
to človek proste odmietne, s tou osobou nie je niečo v poriadku; niečo
nie je v poriadku s jeho prežitím, on tvrdí, že miluje Boha a potom
odmieta Boha. S tým človekom sa stalo niečo zlé. Poznáme to, bez
tieňa pochybnosti. On to odmieta, beží na toto miesto a hovorí, “No ja
len ... nič o tom nechcem vedieť. Nič mi o tých veciach nehovor. Ja
ničomu z toho neverím. Bez ohľadu na to čo hovoríš.”
87 Nedávno mi povedal jeden človek. Hovoril som vám o tom.
Povedal, “Je mi jedno, či by si tu doviedol päťdesiat prípadov
uzdravených z rakoviny a päťdesiat doktorov, ktorí by o tom svedčili, ja
neverím. Je mi to jedno aj keby si vskriesil mŕtveho, rovno predo mnou,
neveril by som tomu.” Vidíte? S tou osobou nie je niečo v poriadku. Nie
je. A pri tom ten človek bol kazateľ, údajne bol.

Ale len pre to, že tá organizácia neverí v moc Božiu, neverí, že
Slovo znamená presne to čo ono hovorí, ten človek beží do tej pivnici,
starej, plesnivej, špinavej, nečistej pivnici nejakej organizácii, a odmieta
teplo a životodarné lúče Ducha Svätého, Ježiša Krista, ktorý je ten istý
včera, dnes i naveky. Potom s tou osobou je niečo zlé. Vidíte?

On bude radšej žiť v tej plesnivej temnosti, a podobne, než aby žil
vo Svetle Božom a Biblii, ktorá povedala, že “Ježiš Kristus je ten istý
včera, dnes i naveky. Skutky, ktoré ja činím, vy tiež budete činiť. Ešte
väčšie ako tieto budte činiť, lebo ja idem ku svojmu Otcovi.” S tou
osobou nie je niečo v poriadku. Bez akejkoľvek pochybnosti, niečo nie
je v poriadku.
88 A vy, ktorí počúvate toto, po svete, čokoľvek ste. S vaším prežitím
nie je niečo v poriadku, keď hovoríte, že milujete Boha a odmietate jeho
Slovo. Je niečo. Odmietate samotného ... nie divu, že tie veci sa
nemôžu stať, cirkev je v stave, a veci sa nemôžu stať ako ich Boh
zasľúbil, pretože vy ani neprijímate Slovo ani nechodíte vo Svetle.
Biblia povedala, “Choďme vo svetle, ako je On vo svetle, potom Krv
Ježiša Krista, Božieho Syna, očisťuje nás od každého hriechu.” Hriech,
to je “nevera.”
89 Potom keď chodíme v Bohom danom Svetle na túto hodinu,
potom Boh berie to Slovo, ktoré dal na túto hodinu a potvrdzuje ho.

Tak ako to urobil v Genesis 1:3, povedal, “Buď svetlo,” a svetlo sa
zjavilo. Jeho Slovo vystúpilo a svetlo ho nasledovalo a odstránilo hmlu.
A temnosť odišla do jedného rohu a svetlo svietilo na druhej strane.
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90 Tak to Boh robí dnes. On posiela svoje Slovo na túto hodinu a
Duch Svätý prichádza a oživuje to Slovo. A temnosť odchádza do ich
vyznaní a denominácií, ale Svetlo svieti, pretože to je Slovo Božie, ktoré
sa potvrdilo, že jeho Slovo je pravda. No, na tom nie je nič falošné, to je
presne Písmo. No dobre.
91 No, nachádzame, že tí mudrci, tí dávni mudrci nasledovali tú
Bohom danú vec. Nasledovali Slovo Božie, do Svetla, pretože to bolo
Slovo, ktoré prinieslo Život. Vy poviete teraz, “Ako to nasledovali?” No
oni boli takí mágovia, vieme.
92 A potom nachádzame, že Balám, ten prorok tam v Numery 24:17,
Balám tiež bol takým mágom. On bol prorok, skutočne a on tu
prorokoval a povedal, že hviezda vyjde z Jákoba. 

A keď títo mudrci videli, že Slovo Božie povedalo, že hviezda
vyjde z Jákoba, oni nasledovali ten malý Bohom daný znak až ku zdroju
Večného Života.

Tak múdri ľudia dnes, ktorí nie sú zaslepení vyznaniami, budú
nasledovať Bohom dané, vypovedané Slovo, až kým neuvidia plnosť
moci Božej, ktorá rozkvitá v tejto hodine. Oni to vidia a vedia, že je to tu
v Písme. Boh to zasľúbil na tento deň.
93 Bez ohľadu na to koľko observatórií, koľko iných ďalších vecí
hovorilo týmto múdrym mužom, “Čo, vy ste stratili rozum!” Oni putovali
dva roky. Prešli cez veľa národov a tí sa ich pýtali, “Kde idete?”
94 “Ó, videli sme jeho hviezdu na východe a ideme sa Mu pokloniť.”

A keď prišli do Jeruzalema, do denominačnej centrály, nedostali
odpoveď. Chodili hore dole po uliciach, volali, “Kde je ten narodený Kráľ
Židovský?” A tí nič o tom nevedeli.

Tak išli do Slova, aby to zistili. Nasledovali ju, vedeli, že tá hviezda
ich vedie ku Večnému Svetlu. “Veď nás do tvojho dokonalého Svetla.” A
Slovo je to čo vás vedie do Svetla a Svetlo je to, čo potvrdzuje Slovo.
Všimnite si, to boli múdri mužovia.
95 A múdri mužovia dnes, nie ... “Múdrosť tohoto sveta je
bláznovstvom pred Bohom. Všetci vaši vedci a vy ľudia ktorí spoliehate
na nejakej veľkej vzdelanosti, alebo niečom takom, hovoria vám ako
štiepiť atóm; to vám nemôže dať Život. Nie je nič, čo vám môže dať
Život okrem vypovedaného Božieho Slova. To je to jediné z čoho môže
prísť Život, to je cez Jeho vypovedané Slovo.
96 A to je v poriadku, vedieť ako sa štiepi atóm. Prajem  si keby na to
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Prajem si aby tie hodiny nešli tak rýchlo!

/Zhromaždenie hovorí, “Máš dosť času, pokračuj./
230 No, len sa zamyslite kde sme. Pozrite sa na zasľúbenia na dnes,
znovu odmietnuté. Ako to cirkvi urobili v tomto poslednom dni,
denominačnou žiarou!
231 Žiť vo falošnej žiare je príčinou, že to nedozrieva. Preto toto
Slovo ...  nevidíte zázraky.
232 Mal som nedávno pohovor s jedným kňazom a on povedal, Pán
Branham, ako krstíš?” Jedno dievča odišlo z tohoto zboru a odpadla, a
vydala sa za katolíka a odišla do Katolíckej cirkvi. A on ju išiel prijať do
cirkvi.
233 Povedal som, “Pokrstil som ju kresťanským krstom.”

On povedal, “Biskup to chce vedieť.”

Povedal som, “Dobre, tak ako som povedal.”

Riekol, “Odprisaháte to?”
234 Povedal som, “Ja vôbec neprisahám.” A on povedal ... “Áno.”
Povedal som, “ak nemôže prijať moje slovo, no, v poriadku. Pretože ja
neprisahám. Biblia hovorí - neprisahajte na nebo, lebo je trónom Božím;
zem je Jeho podnožou. Nech vaše áno je áno a nie, nie.” Povedal som,
“Bude mu musieť stačiť moje slovo.”

Povedal, “No, povedali ste - Kresťanským krstom - čo tým myslíte,
ponorením?
235 Povedal som, “To je jediný spôsob ako sa vykonáva kresťanský
krst. Pokrstil som ju v rieke Ohio; ponoril som ju pod vodu, v mene
Ježiša Krista a vynoril. Pokrstil som ju v mene Pána Ježiša Krista, to je
jediný kresťanský krst aký existuje.”

Povedal, “Tak je.” Zapísal si to a povedal, “Zvláštne!” Povedal,
“Viete, katolícka cirkev tak voľakedy krstila.”

Povedal som, “Kedy?”

A povedal. Pokračoval, chvíľu sme sa rozprávali a on povedal,
“No, my sme originálni Katolíci.”
236 Vedel som, tam ležali tie knihy, viete, s históriou. Povedal som, “To
je pravda, ale prečo to dnes tak nerobíte?”

On povedal, “My máme moc odpúšťať hriechy.” Povedal, “Či
nepovedal Ježiš svojim učeníkom - Ktorým ľuďom hriechy odpustíte,
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Svätého. To zobralo z cirkvi záchranné lano. To ich okradlo o Slovo, keď
prijali vyznanie namiesto Slova. To ich okradlo.

Ó, oni tvrdia, že majú Slovo. Slovo samo žije na daný vek; Ono sa
samé dáva poznávať. Oni tiež tvrdili, že majú Slovo, tam vtedy vo
dňoch Ježiša. Ale Ono povedalo, “Uvideli veľké Svetlo,” a odmietli Ho.
Oni to videli ale to odmietli.
226 Ó, falošné svetlo, tak veru, to stálo cirkev tú najväčšiu lúpež, ktorá
sa kedy stala. Chladné denominačné vyznania, brat, nedajú dozrieť
potvrdenému Slovu, zrnu. Biblia povedala, Ježiš povedal, “Slovo Božie
je Semeno, ktoré rozsievač rozsieval.” Vidíte? A chladné vyznania
nedajú dozrieť tomu Slovu. Nie, nie!

Chladné dni so snehovou búrkou nedajú dozrieť pšenici. Určite
nie! Na to je potrebné slnečné svetlo, pretože ono je Božím
vypovedaným Slovom aby sa ním dokonali také veci.

A dnes je potrebné Božie vypovedané Slovo, aby ukázalo svätým
Božím, že Ježiš Kristus žije, že je dnes presne taký istý, aký bol včera.
Viaznania a denominácie to nikdy neukážu. Oni sú chladné a
ľahostajné a zrno hneď tam zhnije v zemi. Pod niečím takým nemôže
vyrásť.
227 Preto máme dnes to, čo robíme. Ako náš vzácny brat Billy
Graham, ten veľký evanjelista. Myslím, že Boh používa toho muža. Ale
pozrite sa čo robí; ide tam medzi tých Baptistou a Prezbyteriánou. Čo
robíte? Získavate ľudí, ktorí sa pripájajú do cirkvi.
228 Vidíte kde sa Južní Baptisti vychvaľujú, pretože majú najviac
denominácií, ich denominácia rastie viac než ktorákoľvek protestantská.
Katolíci ich minulý rok takmer všetky dostihli. Videli ste to v novinách?
Skutočne. Netrápte sa, oni ich všetky dostanú, pretože oni berú
Baptistov a všetkých, dokopy. A oni sú všetci jedno a nevedia o tom.

Cirkevná rada, Rada cirkví ich dáva všetkých do jedného.
Denominácia kladie ... Prečo, prečo budete chcieť zostať tu alebo tu?
Pokiaľ odmietate Toto, aký je v tom rozdiel? Či nepoužívate to isté
denominačné označenie, presne to isté ako keď ste na tom jednom
mieste. Jedno je šelma a to druhé znamenie. Tak, tu to máte, v tom nie
je žiadny rozdiel.
229 V tom on je. Vydupal si pečať na schválenie a tam to dostávate. A
tam všetkých vedie, rovno do Bieleho Domu a do Washingtonu, D.C., a
Cirkevnej Rady a tam idete. Tí duchovní ich vedú rovno naspäť, presne
to čo Biblia hovorí, že budú robiť. 
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nikdy neprišli. Ale keď ... Oni to musia urobiť, pretože tento svet dnes
visí ... To sa musí stať aby roztrhli tieto veľké diery v zemi a dali
vytrisknúť láve aby omladila znovu tento svet, aby vytvorila novú zem;
kde spravodliví budú kráčať po popole bezbožných, kde hriech bude
zabudnutý. Všetko má svoj spôsob obnovenia. A človek, ktorému bolo
dané aby žil na tejto zemi, skrze svoju vlastnú múdrosť, tým že zobral
strom poznania namiesto stromu života, on zničí zem, ktorú mu Boh dal
aby na nej žil. Ale tí, ktorí sú stále na Strome Života prídu do nového
neba a na novú zem, kde už viac nie je choroba ani smrť. Svetlo!
Svetlo, Pane, pošli nám Svetlo.
97 To boli anjeli Pánovi, ktorí ukázali svetlo na tom kopci, aby viedli
pastierov ku Večnému Svetlu. Vidíte, to prichádza len skrze Svetlo.
Život môže prísť len skrze svetlo. Tí pastieri, chceli vedieť. Viete, keď sa
kráľ narodil, oni spievali, veľké predstavenie, keď sa kráľ narodí. No, On
sa tak tajomne narodil, narodil sa v maštali, v jasliach, kde dobytok a
kone žrali, ale predsa to bol kráľ. A anjeli prišli dole a spievali pastierom
chválospevy, vo Svetle.

Anjeli, oni sami, boli svetlami, ktoré sa ukázali so Slovom Božím.
Oni mali Slovo Božie a povedali im, “Dnes v meste Dávidovom, v
Betleheme sa narodil Kristus Spasiteľ.” Anjeli mali Slovo, a Slovo prišlo
skrze Svetlo, aby ich viedlo. A oni nasledovali slovo anjelov ku večnému
Svetlu. Našli tam nemluvňa, zavinuté v plienkach, ako im povedali.
Lebo, vidíte, Život prichádza jedine prostredníctvom Svetla. 
98 Všimnite si, On bol Slovom, ktoré urobilo Svetlo, alebo sa stalo
Svetlom. Slovo v tej generácii, On bol Svetlom Slova tej generácii,
pretože tí dávni proroci hovorili o Ňom a On tu prišiel a potvrdil, že je
Svetlom Božieho vypovedaného Slova. Vidíte? Všetko čo tí proroci
povedali sa vyplnilo v Ňom, vidíte, tí proroci tu so Slovom.

Ako Boh na počiatku, keď povedal, “Buď svetlo, “ a prišlo svetlo.

Teraz prorok povedal, “Panna počne a porodí Syna. Nazvú Jeho
meno Emanuel, lebo to bude Boh s nami.” No, oni to povedali, Slovo
vyšlo; ale On bol Svetlo. Čo On bol? Vyplnenie. Haleluja! On bol
vyplnením Slova. On bol manifestáciou Slova.
99 Tak je to dnes, Božie Slovo sa vyplnilo v tejto hodine! To je Svetlo.
To je Boh, ktorý sa manifestuje. On bol Svetlom sveta.
100 A keď proroci, inšpirovaní Duchom Svätým, povedali, “Dieťa sa
nám narodilo, Syn nám je daný; a nazvú jeho meno Radca, Knieža
Pokja, Mocný Boh, Otec Večnosti,” tu to je. Čo On je? Svetlo, ktoré
vyplnilo Slovo, amen, Svetlo, ktoré vyplnilo to Slovo.
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101 V Matúšovi, vo svätom Matúšovi vo 28. kapitole nachádzame. A
keď Ježiš vstal z mŕvych, On bol tiež Svetlom hovoreného Slova cez
Dávida, ktoré hovorilo, “Nezanechám jeho dušu v pekle; ani nedám
môjmu Svätému vidieť porušenie.” Smrť bola v temnosti. Ale On
prelomil pečate smrti a vošiel do nej a znovu z nej vyšiel. On bol
Svetlom, potvrdeným Slovom, že mŕtvi môžu po smrti žiť. On bol.
102 Na deň letníc, to bolo Svetlo, ktoré sa ukázalo, keď prišiel Duch
Svätý. 

Izaiáš povedal, v 28. kapitole Izaiáša, Izaiáš povedal, že, “Príkaz
musí byť na príkaz; úprava na úpravu, trochu tu a trochu tam.” “Drž sa
mocne toho čo je dobré.” “Lebo bľabotajúcimi rtami a inými jazykmi
budem hovoriť tomuto ľudu. A toto je odpočinutie, toto je Sabat, ktorý
dám ... A všetko toto nepočúvali, odchádzali preč, kývali svojimi
hlavami.”

A keď v deň Letníc, keď Duch Svätý padol na tých ľudí a oni sa
správali ako opilí muži a ženy potácali sa pod účinkovaním Ducha
Svätého. A ľudia odchádzali, krútili hlavami a hovorili, “Títo sú opilí, plní
nového vína,” a tak ďalej. To bolo presne to Svetlo, Slovo, ktoré bolo
prorokované sa zamanifestovalo.
103 Tak je to v každom veku, Slovo sa zamanifestovalo, prišlo do
Života, to je Svetlo na daný vek, tam sa Slovo zamanifesto- valo. Práve
tak ako to bolo v Genesis 1, keď Boh povedal, “Buď svetlo,” a bolo
svetlo. Keď Boh poveda, že tam bude Syn; a bol tam Syn.
104 Keď Boh povedal v Joelovi 2:28, “Stane sa v posledných dňoch,
že vylejem svojho Ducha na každé telo; vaši synovia a dcéry budú
prorokovať; na mojich služobníkov a na dievky vylejem svojho Ducha;
vaši mládenci budú vídať videnia; vaším starcom sa budú snívať sny.” A
všetky tieto veci, ktoré On zasľúbil, keď Duch Svätý padol, to bolo
Svetlo na tom Slove. Keď sa Slovo zamanifestovalo, vtedy sa to stalo
Svetlom.

On je Svetlo. On je Svetlo, ktoré máme nasledovať. On je to
jediné Svetlo. Tí anjeli našli Svetlo, nasledovali ho a prišli ku Nemu.
105 No, vo všetkých vekoch, Boh dáva toľko a toľko Slova na každý
vek. Boh stále posiela niekoho aby Slovo mohlo preniknúť a ukázať
jeho Svetlo. V každom veku robí to isté, stale sa to tak deje.
106 On bol vyplnením, ako som povedal, všetkých tých Božských,
svätých mocí tých prorokov. Oni boli malými bohmi. Keď Slovo Božie
prišlo ku nejakému mužovi, sám Ježiš povedal, že to bol boh. Poznáte
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a začal lámať tie bochníky. A z toho originálneho urobil chlieb, ktorým
nasítil päťtisíc ľudí. Je to tak? /Zhromaždenie hovorí, “Amen.” - vyd./
Potom povedal, zobral rybu, “Podajte mi rybu.” To bola od začiatku
ryba. A z tej ryby zobral ďalšiu rybu a ďalšiu rybu a nasýtil päť tisíc ľudí.
Je to tak? /Amen./

Ale v posledných dňoch nemal nič. On len povedal a riekol,
“Povedz, že tam to bude,” a bolo to tam, bez čohokoľvek. Nemal žiadnu
veveričku; žiadna tam nebola. On len povedal, “Nech tam je,” a bola
tam. Vidíte? Jeho Slovo je spoľahlivé a musí sa vyplniť.
222 Mohol by som vám povedať veci, ktoré by s vami zatriasli. Vidíte?
Je to tam, keď On hovorí, že je to tam. Nech to On povie. Presne.
223 Vidíte, východ, západ tu prišiel naspäť a stretol sa s východom. To
bol Mojžiš, zobral piesok a povedal, “Nech sa zjavia blchy,” a tak
podobne ďalej, “na zemi.” Ale v týchto posledných dňoch On nezobral
nič; vidíte, len Slovo. “Nech sa stane,” a stalo sa. Čo je povedané, tak
to bude.

Chcem hovoriť dnes večer o niektorých týchto veciach, o tom čo
sa stalo, aby ste mohli vidieť, že On je stále Boh. Jeho Slovo nemôže ...

“Tieto skutky, ktoré ja činím, vy tiež budete a väčšie než tie budete
činiť. Ja som zobral rybu aby som urobil rybu; vy to ani nemusíte mať
aby ste mali rybu.” Vidíte? On je stále Boh, stále je ten istý Syn. Ten istý
Syn Boží, ktorý zobral rybu z tej ryby, či nie je tým istým Synom Božím
dnes? “Tieto skutky, ktoré ja robím, vy tiež budete robiť.” To bude
zväčšené. “Väčšie ako tieto budete robiť.” A ľudia to odmietajú a nechcú
to vidieť. Och! “Väčšie skutky!”
224 Falošné svetlo. Viete, len som o niečom rozmýšľal. Veľa som
hovoril o Anglicku ale myslel som o falošnom svetle. Tu nedávno, všetci
si pamätáte tú najväčšiu lúpež, ktorá sa kedy v Anglicku stala. Bolo
ukradnutých sedem miliónov dolárov. Myslím, že nikde na svete nebolo
nič s čím by sa to dalo porovnať. Veľká lúpež, nedávno, sedem milión
dolárov, ani Scotland Yards nemôže na to prísť.

Viete ako to urobili? Pomocou falošného svetla. Na trať dali svetlo,
výstražné, a potom červené a zastavili ich. A tam sa stala tá lúpež,
presne na tom pravom mieste. Falošné svetlo umožnilo tú najväčšiu
lúpež akú kedy národy poznali. To okradlo národy. Najväčší prepad,
najväčšia lúpež bola spáchaná pomocou falošného svetla.
225 A tá najväčšia lúpež, ktorú cirkev Božia kedy mala je falošné
svetlo, oslnivá žiara, ich denominácia. To ich okradlo o moc Ducha
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znovu odmietla. Prečo? Pre to iste, prečo to urobili prvý krát, pre starú
falošnú oslnivú žiaru svetiel z iných dní. A “On je ten istý včera, dnes i
naveky.” Židom 13/8 hovorí, že je. On je ten istý dnes, ako bol vtedy,
pretože robí to isté čo robil. To isté Slovo, ten Kristus.
217 Počúvajte, chcem vás teraz zobrať a nech je to osobné. Neviem,
som trochu rozhodnutý, či to teraz vypnúť alebo nie, viete, lebo to
nahrávame. Nechám nech to tam bude nahraté. /Zhromaždenie sa
raduje./
218 Chcem sa vás niečo opýtať. Pozrite sa, dávajte pozor na toto.
Vidíte, “On je ten istý včera, dnes a naveky.” Dávajte pozor. Jeho
skutky, to čo On robil, sa manifestuje. Dobre teraz počúvajte. Keď tam
stál, v Jánovi 14/12, povedal, “Skutky, ktoré ja činím, vy tiež budete
činiť. Väčšie ako tie budete činiť, lebo ja idem ku svojmu otcovi.” No, On
to povedal. “Nebo a zem pominú, ale to Slovo nikdy nezlyhá.” No, ak
sme v poslednom konci veku, kedy, kde tie “väčšie skutky” prídu?
Vidíte? Vidíte? Sme tu. Máme ...
219 Počúvajte, ak je Rímsky kalendár správny, máme šesť ... zostalo
nám tricaťšesť rokov. Každých dvetisíc rokov, svet prichádzal ku svojmu
koncu. Po prvých dvetisíc rokoch bol zničený vodou; druhých dvetisíc
rokov, prišiel Kristus. Teraz prichádza 1964 rok; zostáva tricaťšesť
rokov. No, Egyptský astronomický kalendár hovorí, že sme o
sedemnásť rokov ďalej, “o sedemnásť rokov viac od toho,” to by zostalo
devätnásť rokov.

Ježiš povedal, “Kvôli vyvoleným to bude skrátené, lebo inak by
nebolo spasené žiadne telo.” Kde sme?
220 “Skutky, ktoré ja činím vy tiež budete. Také isté ale väčšie budete
činiť.” Dávajte pozor. Dobre počúvajte. Modlím sa aby Boh otvoril vaše
srdce a myseľ na zrozumenie, aby ste porozumeli bez toho, aby som
nemusel príliš veľa hovoriť. Všimnite si. On jedného dňa povedal ...

Vezmime nejaký veľký skutok, ktorý On dokonal. Zastavme sa pri
niektorých veciach. Zamyslime sa. On raz povedal, “Vy dajte tým ľuďom
niečo zjesť.”

Oni odpovedali, “My nič nemáme.”

Povedal, “Čo máte? Prineste mi to čo máte.”

A oni povedali, “Máme päť chlebou a dve ryby.”

On povedal, “Prineste mi ich.”
221 A On zobral tých originálnych päť bochníkov jačmenných chlebov
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to. Povedal, “Ak váš zákon povedal a vaši otcovia vtedy, nazvali tých,
ku ktorým prišlo Slovo Božie, nazvali ich “bohmi,” ako môžete
odsudzovať mňa, keď som povedal, že  som Syn Boží?” Vidíte?

Keď sám Boh, ktorý povedal to Slovo cez tých prorokov, On bol
manifestáciou toho hovoreného Slova. A ak prorok bol nazvaný bohom,
pretože bol manifestáciou Slova iného proroka, ako môžete
odsudzaovať Jeho, keď On bol tým istým? On bol Syn Boží, bude
nazvaný Synom Božím.
107 On bol ten dlho zasľúbený Mesiáš, na ktorého svet čakal. On bol
tým Mesiášskym zasľúbením, ktoré sa zamanifestovalo.
108 Pozrite sa na Neho keď tam stál. On povedal, “Ak nerobím skutky
môjho Otca, potom ma odsudzujte.” Vidíte? “Ale ak nemôžete veriť
Mne, verte tým skutkom, ktoré činím. Oni svedčia kto som. Oni vám
povedia kto som.”

Vidíte, tá slepá, temná hodina v ktorej žijú, nemohli to vidieť. Oni
to proste nemohli porozumieť. “Ako by On mohol tým byť? Ako On
môže byť nejaký Syn Boží, keď sa narodil rovno tu v Betleheme?” Keby
len vedeli, že Slovo povedalo, že to sa tak stane. “Aha, jeho otec, Jozef
je tesár. Jeho matka, no, v skutočnosti sa to tak verí medzi našimi
bratmi, že sa narodil nemanželsky.” Vidíte? Ale Slovo to predsa tak
povedalo.
109 On povedal, “Skúmajte Písma, lebo si myslíte, že v nich máte
večný život a oni sú to, ktoré svedčia kto som. Oni sú to, ktoré svedčia
o mne, tieto Sväté Písma.” Čo On potom bol? Božie Svetlo. Nie divu, že
povedal, “Ja som svetlo sveta.”
110 On nepovedal len, “Ja som setlo,” ale povedal, “Vy ste svetlo.” Ak
je vo vás jeho Slovo, nesie svedectvo o sebe, potom ste svetlom sveta.
Všimnite si, nachádzame, svetlo každého veku sa zamanifestovalo tak
isto.
111 Potom sa chcem opýtať, keď ... lebo náš čas beží. Prečo, prečo to
potom oni ... prečo to odmietli? Ako to mohli urobiť, keď ... Sama ich
Biblia, ktorú čítali, bola pred nimi zamanifestovaná. Dávajte teraz na to
dobrý pozor.
112 Pamätajte, hovorím teraz ku veľa ľuďom, viete. Nie len tu ku
štyristo, päťsto, ale hovorím ku veľa tisícom.
113 Zastavte sa na chvíľu. Zastavte svoj magnetofón a položte si
otázku. Prečo by nábožní ľudia, dobrí ľudia ... Prečo Jozef pochyboval?
Vidíte? Prečo Jo- ...? Pretože neskúmal Písmo.
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Prečo kňazi pochybovali? Nemali ani jeden dôvod; oni to vedeli.
Nikodém to dobre povedal. Povedal, “Rabi, my vieme, že ty si učiteľ od
Boha. Nikto nemôže robiť to čo ty, ak by nebol s ním Boh. My si to
uvedomujeme.” Ale čo to bolo? Ich tradície im bránili, aby to prijali.
114 Tak prečo odmietli Mesiáša? Lebo ... Prečo odmietli to Svetlo? Tu
je Slovo o ktorom vedeli, že sa má vyplniť, ale keď sa to Slovo
zamanifestovalo, aby ukázalo, že Slovo Božie sa vyplnilo, porovnajte to
s dneškom. Vidíte? Keď je tam napísané v Slove, že sa to stane, prečo
to títo ľudia odmietli; tí učitelia? Pretože žili v žiare iného svetla. To je to.
Oni žili v žiare. To je to čo robia dnes. Oni žijú ...

Dôvod prečo to odmietli je ten, že žili v žiare iného svetla. Vidíte?
No, oni žili v žiare toho, čo povedal Mojžiš, tak to tvrdili. Žili v žiare
iného veku, toho, čo už prešlo.

A dnes je to ten istý dôvod, že toto Posolstvo, že “Ježiš Kristus je
stále  ten istý,” je odmietnuté, pretože ľudia žijú v žiare iných vekov. Ten
istý dôvod, prečo to odmietnu. No, vidíme to.
115 A Webster hovorí, že “Žiara je určitý druh falošného svetla. Žiara
je falošné svetlo; tiež niečo čo žiari.”

Ako fatamorgána na ceste. Idete po ceste, mnohí z vás cestujete
autom a dívate sa pred seba. Keď vidíte, že slnko na zemi, svetlo sa
tam odráža, ako fatamorgána, zdá sa akoby všade po ceste bola voda.
Ale, keď tam prídete, nič tam nie je. To je len klamná fatamorgána, žiara
z pravého svetla.

To je to čo diabol dnes robí, ukazuje ľuďom fatamorgánu,
Cirkevnú Radu, skupinu denominácií, čo sa ukáže, že je falošné.
Pretože je skutočné svetlo, ktoré svieti. Keby to skutočné svetlo
nesvietilo, nemohla by tam byť fatamorgána. Skutočné Svetlo svieti. A
to je ... Oni žijú v žiare iného veku, inej veci, lebo to zažiarilo a prešlo.

No, žiara, táto fatamorgána je falošná. To je žiara slnka.
116 A takto, oni urobili to isté, falošnú žiaru pravého Svetla.
117 No, to dokázalo, že On je tým pravým Svetlom. On  bol Svetlo.
Prečo oni vedeli, že On je Svetlo? Ako vy môžete vedieť, že On je
Svetlo? Pretože Slovo, ktoré bolo zasľúbené sa zamnifestovalo cez
Neho, tak On bol Svetlom toho hovoreného Slova. Amen! Ó, to robí zo
mňa skoro letničného Baptistu, že vykrikujem. Všimnite si, zamyslite sa
nad tým!
118  Žiara, viete, žiť v žiare! Ale keď pravé Slovo žije, to je Svetlo, to
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odmietnuté Svetlo. Čo tam urobili? Oni to vtedy odmietli. Prečo? Žili v
žiare. Čo robia teraz? To isté.
212 No, si kresťan? “Ja som Luterán. Ja som Baptista. Ja som
Presbiterián.”

To nič neznamená. Práve tak by si mohol povedať, že si “prasa,
sviňa” alebo akokoľvek sa chceš nazvať. Rozumiete? To len aby som
ukázal, že to vôbec nič neznamená. Nie aby som vás znevažoval, ale
ak to beriete do základu, je to tak.

Opýtam sa, “si kresťan?” To je Kristus v tebe. A ak je v tebe
Kristus, potom je v tebe Slovo. A potom, ak je v tebe Slovo, keď to
Svetlo svieti, ako z Toho odídeš? Vidíte? To je otázka. To je teraz vo
vnútri, Svetlo. To večerné Svetlo svieti. Strom Nevesty kvitne.
213 Ó, pamätajte, oni okresali ten starý strom. “A čo zanechal chrobák,
to zožral červ a čo zanechal červ to zožrala húsenica.” Čo zanechali
Metodisti, zjedli Baptisti; a čo zanechali Baptisti, zjedli Letniční. On
povedal, “Tento Strom bol,” Joel tam povedal, “bol zoťatý do pňa,” ale
chcel vedieť, či znovu ožije. Ó! On si rezervoval ten strom. On si
rezervoval ten strom, tak veru, lebo to bola Jeho Nevesta.

A povedal, “Ja prinavrátim, hovorí Pán.” Čo to je? “Ja privediem,
všetko čo zjedli Luteráni a čo zjedli Wesleyovci a všetci. Ja to
prinavrátim, pretože to je stále v koreňoch toho Stromu.” Vidíte?

To leží tam v zemi. Práve tak ako šťava, ktorá zišla dole, ako som
hovoril o tej sestre, to tam leží. A trúba Božia zazneje, jedného dňa a tí
vyvolení Luteráni, Metodisti, Baptisti, ktorí nemali nič spoločné so
žiadnou organizáciou ...
214 Luther nikdy nič nezorganizoval. Moody nikdy nič nezorganizoval.
To bola tá skupina Riki (svetských ľudí), po ňom, oni spravili
organizáciu, zobrali šupku. John Smith nič nezorganizoval. Nikto z nich
nerobil organizáciu; to bolo svetlo na tú hodinu. Luther, Wesley, ani
žiadny z nich; to urobila tá skupina po nich,  ktorá prišla, oni urobili
organizáciu.
215 Duch Svätý nikdy nič na letnice nezorganizoval. Letnice, to je
prežitie, nie nejaká denominácia. On nikdy nič nezorganizoval. Ó, nie.
Ale ľudia, ktorí tvrdia, že sú letniční, to zorganizovali. To je tam šupka,
ktorá zomiera. Namiesto toho aby to vytlačili na papier a spravili aby
vyšiel z toho plný obraz Ježiša Krista; nie, oni sa vytiahli von, tak
nemajú nič do toho. Nechajte ich len tak.
216 Ale mi sme teraz zistili, že toto Svetlo, tento Strom, Krista, cirkev
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volajúceho na púšti,” a tu to prichádza. To bolo Svetlo na tú hodinu.
203 On tiež povedal, v posledných dňoch! Amen! To je Svetlo tejto
hodiny, volajúc na púšťach Babylonu, “Vyjdite z nej, ľudu môj, aby ste
neboli účastní jej hriechov. Nedotýkajte sa jej nečistej veci! Choďte preč
od toho! Utečte pred hnevom, ktorý prichádza!”
204 Ján povedal to isté. “Sekera je priložená na koreň stromu.” Nemal
vzdelanie, nehovoril ani ako kazateľ. Hovoril o hadoch, a paliciach, a
stromoch, a sekerách a takých veciach, na čo bol zvyknutý na púšti.
Nebol vychovaný v nejakých týchto ohrom- ných, veľkých, výborných
veciach, ktoré dnes majú, ako ich vtedy mali. On vystúpil so svojím
vlastným jazykom. On sa tam nepostavil a nehovoril, “Ah-man,” a
nerobil všetky tie smiešne úklony. On hneď vystúpil, z púšte, surový a
drsný. Povedal, “Nezačínajte si myslieť, že “Patrím do tohoto a patrím
do toho.” Boh je schopný z týchto kameňov vzbudiť deti Abrahámove.”
205 Nemyslite si, že preto, že ste Metodisti, Baptisti, Presbyteriáni, že
máte nejaké oprávnenie na Boha. Boh je schopný zobrať priekupníkov
a smilnice z ulice a urobiť z nich synov Božích. Niekto to bude počuť a
niekto tomu bude veriť.
206 On tiež povedal, “Sekera je priložená na koreň stromu. A každý
strom, ktorý neverí je zoťatý a hodený do ohňa.” Tak to bolo jeho
posolstvo. On bol svetlom na ten deň.
207 Ježiš povedal, “On bol jasným  a svietiacim svetlom, a vy ste chceli
na chvíľu chodiť v ňom.”
208 A čo povedal Ján, ten prorok? On práve teraz stojí medzi vami. Ja
nie som hodný rozviazať jeho sandale. A len čo On vystúpi na scénu, ja
odchádzam.” Ó! Lebo On bol tým Svetlom.

Nie sú dve alebo tri Svetlá, nie štyri alebo päť rôznych organizácií.
Bolo jedno Svetlo. To nie sú Metodisti, Baptisti, Lutheráni, Presbiteriáni.
Kristus je tým Svetlom a to Svetlo je Život. A zamanifestované Slovo je
tým Svetlom na danú hodinu.
209 Buď svetlo a bolo svetlo.” Tak veru. “Buď svetlo,” a je Svetlo! On
povedal, že bude Svetlo v tomto dni, a je Svetlo. On prichádza. Verím
tomu. Pozrite sa na zasľúbenia tohoto veku. Ó!
210 Každé svetlo, ktoré kedy svietilo, tieto cirkevné veky, vidíme ako
oni ... Je to žalostný pohľad, vidieť ako to odmietajú. Zjavenie 3, zapísal
som si to tu, Zjavenie 3, a viem čo som potom hovoril.
211 Pozrite sa na zasľúbenie na túto hodinu, v ktorej žijeme;
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čo Boh povedal. 

No, čo keby Boh povedal, na počiatku, “Buď svetlo,” ó, dobre, a
ukázalo by sa niečo iné, len nejaká fatamorgána? Rozumiete? To by
nebolo to čo Boh povedal. Nie, nebolo by. Čo keby Boh povedal, “Buď
svetlo,” a prišla by väčšia hmla? Vidíte? To by nebolo svetlo. Ale svetlo
prišlo preto, lebo jeho Slovo sa zamanifestovalo.

A dnes, keď Boh povedal, že také veci sa budú diať v tomto čase
a vidíte, že to sa deje, (čo to je?) To je svetlo Božieho Slova. To je
Slovo, ktoré sa stalo Svetlom, manifestuje sa.
119 No, oni povedali, “Čo Ty hovoríš, že kto sme my?” povedal, “Ty sa
snažíš ... vieme že si blázon. Aha, Ty si Samaritán; nemáš zdravý
rozum. Ty sa budeš snažiť ... Kto môže povedať ... Vieme, že si sa v
hriechu narodil. Neviem odkiaľ si prišiel. Nemáme záznam tvojej
identifikácie v našich skupinách. Si blázon. Máš démona.” Vidíte?
Povedali, “Stratil si rozum.” Ale On bol v skutočnosti tým originálnym,
pravým Svetlom Božím, ktoré svietilo.

A žiara oslepila ich oči. “My máme za vodcu Mojžiša!”
120 On povedal, “Keby ste verili Mojžišovi, poznali by ste ma.”
121 A keby ste verili Ježišovi a Biblii, poznali by ste túto hodinu, v
ktorej žijete. Oni hovoria, “No, my sme kresťania. My ...” Ak ste, budete
poznať skutky Krista na tento deň. Rozumiete? Budete to poznať.
122 Ježiš povedal, “Všetci tí proroci hovorili o Mne. A ak veríte tým
prorokom, tak budete poznať Mňa. Moje skutky ma identifikujú. Pretože,
to čo oni povedali Ja robím, Ja to robím. A kto ma môže teraz usvedčiť
z nevery?”
123 A oni to stále nevideli. Prečo? Ich oči boli oslepené tou žiarou;
vidíte, žiarou niečoho iného, čo prijali, než čím bolo sku- točné
vypovedané Slovo. Zamyslite sa nad tým. Zamyslite sa. Oni tvrdili, že
veria tomu Slovu. Ale ich tradície odvrátili ich tváre od pravého Slova na
žiaru, a tak nemohli vidieť tú skutočnú vec.

Tak je to dnes. Tak to bolo v každom veku. Vidíte, pravé Slovo
svieti ale oni boli tak zahľadení do tradícií, že nemohli vidieť to Slovo.
Dívajú sa na žiaru a sú slepí. Žiara vás oslepí. Ona vytvára oblúk. To
vás oslepí. A to bude, keď ...
124 Ježiš povedal, “Vy ste slepí, vediete slepých.” Oni mali byť
schopní vidieť to, vidieť kto On je. Ale nevideli, pretože žili v tej žiare.
125 No, žiara, ako som povedal, je falošné svetlo, fatamorgána,
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falošná predstava pravého Svetla. Falošná predstava; to je niečo čo by
malo tak vyzerať, ale to nie je To.
126 Jedine ako mohli uvidieť rozdiel, bolo na základe práve tých vecí,
ktoré Ježiš činil, oni dokázali kto On bol, že On je Svetlo. Oni si mysleli,
že sú vo svetle. Ale ak sa teraz na chvíľu zamyslíte kto bol vlastne vo
svetle.
127 No, dnes! Ak takú nerozvážnu chybu vykonali cirkevní ľudia v tom
čase, takú nerozvážnu vec, ktorú vykonali, bratia, či nemyslíte, že je
čas aby sme sa zastavili a rozvážili čo je Svetlo? Nerobme takú
nerozvážnu chybu. Ale vy ju robíte. Už ste ju vykonali a neviete o tom,
tak isto ako oni vtedy. Zastavte sa teraz na chvíľu a zistite čo hovorí
Slovo na dnes.
128 Keby sa oni zastavili a zamysleli, “Tu On vyplňuje do písmena
presne to čo Slovo povedalo, že bude robiť.”

A On ich vyzval, ako ja vyzývam vás! Rozumiete? Vyzývam vás
aby ste sa pozreli do Slova, skúmali Písma, a pozreli sa či to nie je tá
hodina. Vidíte? “Skúmajte Písma, lebo si myslíte, že v nich máte večný
život a oni sú to, ktoré svedčia o mne.” Oni sú to, ktoré svedčia o tomto
skutku dnes. Samé tie skutky svedčia, že to sa stalo a Písmo hovorí, že
to sa stane, tak to je Svetlo tejto hodiny. Božie Slovo tak povedalo.
129 Vaše tradície a také veci sú presne tým čo Biblia hovorí, ako tí
ktorí krútili hlavami a odchádzali preč. “Všetky stoly sa stali plné
vývratku,” hovorí Biblia. A oni sa tam dostali. Oni by tomu neverili. Krútili
hlavami. A džentlmen, uvedomuješ si to? A brat, uvedomuješ si to, že
keď odmietaš tú vec, ktorú Boh pred tebou potvrdzuje, že robíš to isté
čo urobili oni, že odchádzaš naspäť do svojich tradičných vývratkov?
130 “Ako sa pes navracia ku svojmu vývratku.” Ak mu bolo z toho zle
prvý krát, bude mu z toho zle aj podruhé. Ak Katolícka cirkev, ktorá sa
zorganizovala a urobila prvú organizáciu, priniesla chorobu do cirkvi, to
isté spôsobia Lutheráni, Metodisti a všetci ostatní, Baptisti,
Presbyteriáni a Letniční. “Pes ide naspäť ku svojmu vývratku a sviňa sa
ide znovu váľať v blate.” Vidíte? Prídeme ku tomu za chvíľu ak Pán dá.
131 Žiara, chodia v žiare, vo fatamorgáne, vo falošnej predstave
pravého Svetla. On dokázal, že je Svetlom.

Pretože, On, bol v menšine, ó, milióny proti Nemu! Ani jedna
šestina ľudí, ani jedna deväťdesiatina ľudí na zemi vôbec nevedela, že
On tu bol. Myslím, že možno stotina Židov, alebo sotva jedna
päťdesiatina z nich alebo štyridsatina z nich, myslím, možno menej, v
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196 Niektorí z nich povedali, “No, ja myslím ... “ Dátan povedal,
“Nemyslím, že sa treba ponáhľať. Nemali by sme byť pri tom takí
vzrušení.” A pozrite ako to sklamalo, štyri alebo päť krát. Ale, tak isto, to
išlo ďalej.
197 Oni si mysleli. Vyšli a povedali, “Ukameňujeme tohoto Mojžiša!
Odstráňme ho od nás! Nechceme ho tu vo svojej skupine.”

Mojžiš aj tak išiel rovno ďalej, pretože on bol životom, on bol
Svetlom tej hodiny. Čo mal, čo to bolo? Boh manifestoval svoje
zasľúbené Slovo cez Mojžiša a Mojžiš bol Svetlom.
198 Eliáš bol Svetlom. “Choď tam a posať sa na tom kopci! Prikázal
som krkavcom aby ťa zaopatrovali potravou.” Amen! Tak veru.
199 On prišiel naspäť s TAK HOVORÍ PÁN. “Ani len rosa nespadne z
neba až kým ju nezavolám.” Amen! Slnko môže svietiť, môžete volať na
všetky oblaky a robiť čokoľvek chcete, ale ani len rosa nespadne až
kým ju ja nezavolám.” Čo on bol? Svetlo! Haleluja! On bol Svetlo.
Svetlo. On bol zamanifetovaným Božím Slovom.
200 Oni si mysleli, že je blázon, keď tam sedel. Mal nosičov, ktorí mu
donášali jesť; a tam tí hladovali na smrť. Oni chceli žiť vo svojich
tradíciách; ísť tak ďalej. Mojžiš nie, či Eliáš nie, on žil rovno vo Svetle.
Sedel tam pri potoku Karita a mal proste dobrý čas; mal jedlo a
niekoho, kto sa staral o neho a všetko. Oni si mysleli, že je blázon, ale
on bol  - on bol Svetlom.
201 Oni hovorili, “ Hej, čo sa deje s tým starým fanatikom, ktorého sme
tu mali? No, viete čo? Niekto bol raz na poľovačke a povedali, že ho
videli, že sa usadil tam hore na vrchu na tom kopci. Stavím sa, že ten
starý chlap je už teraz vyschnutý.” Ó nie, on bol Svetlom. On bol
Svetlom. On bol Svetlom Božím vo svojom dni.
202 Ján, keď on prišiel na zem a išiel na púšť, aby získal vzdelanie od
Boha, nie zo semináru. On musel predstaviť Mesiáša. Tak keď vystúpil,
Ježiš povedal, “On bol jasným, svietiacim Svetlom.” Haleluja! Prečo?
On bol zamanifestovaným Slovom.

Izaiáš tak povedal. To je to. Je to tak. “On poslal hlas na púšť,
ktorý volal, hovoril, - Pripravte cestu Pánovi a vyrovnajte jeho bránu,
vyrovnajte jeho cestu.- On volal ... hlas volajúceho na púšti.” On tu
prichádza. Čím bol? “Hlasom volajúceho na púšti.”

Čím bol?  Manifestáciou Slova, Svetlom. Ten istý Boh, ktorý hovoril
v Genesis; ktorý povedal toto, a tu prichádza to Svetlo. A povedal, “Buď
svetlo, pre slnko,” slnko začalo existovať; povedal, že bude hlas
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žijem, vy tiež žijete; a môj život bude vo vás. Skutky, ktoré ja činím, vy
tiež budete činiť.” Vidíte? Cirkev sa musí dostať tiež na to miesto. A On
zasľúbil, že to sa stane, a to bude. To tak musí prísť. Tak, vidíte, to je to
čo sa deje. My tak musíme byť.

On je Svetlo.
191 Tak Noe bol svetlom vo svojom čase. On bol svetlo. Noe bol tým
Svetlom. On bol svetlom aby čo? Aby predniesol Božie Slovo, “Ja
zničím človeka na zemi, ktorého som stvoril. Postav archu a všetci ktorí
túžia do nej vojsť budú spasení.”

Noe tam vyšiel, povedal, “Je jedna cesta a to je archa.”
192 Oni povedali, “Ten starý fanatik.” On bol Slovom, ktoré sa
zamanifestovalo. Noe bol svetlom na tú hodinu, skutočne bol. Na svoj
deň, na svoj vek, on vydal svetlo.
193 Mojžiš bol svetlom na svoju hodinu. “Určite vás navštívim,” povedal
Boh Abrahámovi. “A zostúpim a vyvediem svoj ľud mocným ramenom a
ukážem v Egypte svoju moc.”

A keď Mojžiš stretol tam ten horiaci krík a zistil, že v tom kríku bol
ten JA SOM, Mojžiš tam odišiel a on bol tým Svetlom. Amen. Nie divu,
že mohol zobrať prach a vyhodiť ho a povedať, “Nech sa na zemi zjavia
blchy.” On mal Slovo Božie. Čo sa stalo? Prach sa začal rozvievať a
blchy začali prichádzať do existenie. Haleluja! Prečo? On bol
manifestáciou Svetla Božieho Slova, “Raním pliagami Egypt.” On bol
prorok. Čo povedal to sa stalo. On bol Svetlom toho dňa. On bol Božím
Svetlom.
194 Faraon mohol mať všetko čo chcel a tí ostatní, všetci kňazi mali to
čo chceli, ale Mojžiš bol tým Svetlom. Prečo? On ukazoval Božie Slovo,
manifestoval. Boh zasľúbil, “Ja ich vyvediem mocným ramenom a Ja sa
oslávim.” To On tam robil. 

Preto Mojžiš dokázal, že môže stvoriť. Nie preto, že to on chcel;
pretože mu to Boh povedal. “A s tým, - choď do zhromaždenia, povedz,
“Zajtra ...” Pán Boh mi povedal, Zober za hrsť prachu vyhoď ho takto do
vzduchu, a zavolaj na ne.” Žiadne tu nie sú, ale tam budú.” Amen!

Ó, dúfam že nespíte. Ó! /Brat Branham pleskol rukami./
Manifestácia!
195 On povedal, “Ja som poslaný. Boh povedal našim otcom, že nás tu
určite navštívi a vyvedie nás. Prišiel som, aby som vám dokázal, že tá
hodina je tu. Zbavte sa toho čo máte. Ideme!” Áno.
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jeho vlastnom kraji vedeli, že On tam je. A tí, ktorí vedeli, že tam je Ho
pokladali za niečo falošné, pretože denominácia im povedala, že On je
taký. Vidíte?

Ale jednako On bol tým pravým Svetlom, o ktorom sa hovorilo od
Genesis, na počiatku a bolo im povedané aby skúmali Písma a zistili či
On nežije práve v tom čase; či On, tie skutky ktoré činil, nevyplnili
presne to, čo bolo zasľúbené na ten čas. Amen. Ó!
132 Aká vážna vec to je, brat! Žijeme v ohromnom čase.
133 On dokázal, že má pravdu. On bol tým Svetlom, o ktorom tvrdili,
že ho uctievajú. Tvrdili, že uctievajú to Svetlo.

A tak je to dnes. Tvrdia, že to uctievajú. Letniční to tvrdia. Tvrdia,
že to robia a sú tak slepí, že to nevidia. Prečo? Organizujú ale sú
oslepení žiarou. Vidíte? A niektorých ľudí dáva dokopy tradícia; a
hovoria, “Pôjdeme a urobíme toto a toto, a toto a toto.” A teraz prídem
ku tomu prečo sa to muselo stať, ak Pán dá.
134 Všimnite si, jeho skutky boli vlastne živým Slovom. To čo On robil
bolo živým Slovom, a to ukazovalo, že On je tým Svetlom, ktoré bolo
zasľúbené od založenia sveta. On bol tým Svetlom. Jeho Svetlo na
zasľúbenom Slove toho veku spravilo, že ono žilo presne tak, ako
hovorilo zasľúbenie, ale oni to mali tak poprekrúcané, že to nemohli
vidieť. Rozumiete? Ale On bol Svetlom na ten vek.
135 On bol Svetlo, o ktorom tvrdili, že ho uctievajú. Mysleli si, že
uctievajú samého Boha stvoriteľa. Žili a uctievali v žiare, a Ježiš
povedal, “Márne ma uctievate, učiac učenie, ktoré je tradíciou ľudí a nie
Slovom.” On je Slovo a On bol Slovom, ktoré sa zamnifestovalo. Oni to
mali vedieť.
136 Dúfam, že to môže prenikať všade tam kde to počujete, vidíte, to
je Slovo, ktoré sa zamanifestovalo. “Ó,” hovoria, “ó, my máme Slovo.”
Aha, Slovo, každý nosí Bibliu, kto chce. Ale, keď je Slovo potvrdené,
keď sa zamanifestovalo! 

No, hovoria, “Dobre, my veríme!”
137 Áno, veria, po celý čas. Satan tiež. Títo Farizejovia, kto ich mohol
usvedčiť, že neveria? Ale neverili Slovu na tú hodinu. Uctievali v žiare z
niečoho iného.

To je to isté čo robia dnes. Vidíte? Dodržiavajú Lutherove tradície,
alebo Wesleyove tradície a tých ostatných, Letničné tradície. Ale čo s
touto hodinou?
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Farizejovia zachovávali svoje tradície. Ale za ich tradíciami bolo
pravé Slovo Božie, ktoré začínalo svietiť a keď zasvietilo, oslepilo ich
oči. Nemohli to vidieť pretože dávali pozor na niečo iné.

Tak je to dnes! Nech by Boh spravil aby to vsiaklo, až to skutočne
trafí do domu ľudí, ktorí tomu majú veriť. Je neskoršie ako si myslíte.
138 Môj syn, Billy Paul, hovorí zo sna, ale nesníva sa mu príliš často.
Jednej noci mal sen, ktorý ním otriasom. Povedal, že sa mu snívalo, že
bol v zbore a ľudia ... ja som ešte neprišiel. 

Povedal, keď som prišiel, že z očí mi šľahal oheň a povedal som,
“Nastal čas. Je koniec.”

A každý začal kričať, “Ja nemôžem! Moje deti!”
139 A dokonca moja žena povedal, “Nemôžem dostať Sáru aby sa
pomodlila pri stole a tak ďalej.” A ja som povedal ...

On povedal, “Musím ísť a zobrať Loyce a dieťa.”
140 Povedal som, “Loyce nemôže teraz prísť. Dieťa je príliš malé aby
to vedelo. Billy, tá hodina je tu. Musíme ísť.” Povedal som, “Teraz je
polnoc. Pred úsvitom tu bude Ježiš. Ak nie, potom som falošný Kristov
svedok.”

A niekto prehovoril a riekol, “Nikto nepozná minutu ani hodinu.”
141 “Ja som nepovedal minutu ani hodinu. Povedal som, “Niekedy od
teraz do úsvitu.” A povedal som, “Ideme.” ...?... Povedal som, “Je náš
čas. Ideme.”

A nasadli sme do auta a vyrazili, a začali sme vychádzať na
kopec. A keď sme tam išli vyzeralo to akoby na oblohe nastávalo svetlo,
ale na zemi bola tma. Povedal, že som zabočil na kraj cesty a držal
som takto hore ruky, z očí mi stále šľahal oheň. A povedal, že som
riekol, “Pane, urobil som toto na tvoj rozkaz. Urobil som to pretože si mi
to Ty povedal, aby som to takto urobil. Urobil som tieto veci podľa toho,
čo si mi Ty povedal.”

A pohol som sa ku veľkej žulovej hore; a Svetlo, bez zásahu rúk,
odseklo kameň z tej hory, vážiaci stovky ton a tu To prichádza. Povedal
som, “Otoč hlavu, nedívaj sa. Za chvíľu sa všetko dokoná.” Povedal, že
potom všade nastalo veľké sväté ticho, ako tento Kameň prišiel na to
miesto.
142 Môže byť neskoršie než si myslíme. Vidíte, to je presne podľa
Písma, viete, “ten Kameň, bez pričinenia rúk, odseknutý z hory.”
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to je Svetlo na túto hodinu.
186 Wesley mal veľké svetlo. Ako On povedal o Jánovi Krstiteľovi, “On
bol veľkým svetlom na svoju hodinu.” Skutočne ním bol.
187 Tak veru, tie čisté handry ... Vlastne tie špinavé handry zo
včerajška, ak takými zostanete, to musí ... To po celý čas zostane
špinavými handrami. Poslúžilo to svojmu účelu, ako oblečenie, ale teraz
sa z toho stáva papier.

Ospravedlnenie poslúžilo vo svojom čase, v ospravedlnení pri
Lutherovi, potom sa z toho muselo stať posvätenie skrze Wesleya. A
posvätenie poslúžilo svojmu času, až sa z toho stal krst Duchom
Svätým. A krst Duchom Svätým poslúžil svojmu času; až Duch Svätý (a
je len jeden Boh) vchádza do cirkvi a cirkev do Krista a to odzrkadľuje
Ježiša Krista na zemi, to čo On zasľúbil tu v Biblii. Možno tomu
neveríte; ja nemôžem spraviť aby ste tomu verili. Ja som len
zodpovedný za Slovo. Vidíte? Je to tak.
188 Tak vidíte to? Vidíte to? Ak vidíte, bude to ako - raz jeden človek
išiel ... v čase, išiel do Wales, v čase Welchského prebudenia. Skupina
ľudí tam išla zo Spojených Štátov. Tak tam išli a povedali, že chcú nájsť
budovu, v ktorej majú to Welchské prebudenie. Mnohí si pamätáte to
prebudenie vo Welch, veľké prebudenie sa prevalilo medzi ľuďmi vo
Welch, vo Wales. Tak títo ľudia, títo dôležití, veľkí kazatelia a takí išli zo
Spojených Štátov, tí doktori teológie. Išli tam aby zistili čo za veľké veci
tam vykonali, viete.

Tak išli po ulici a povedali ... stretli malého policajta, ktorý tam stál
na rohu, krútil si obuškom, viete, a pískal si chválospev, takto. Povedali
si, “Aha, on si píska chválospev. Môžeme ísť za ním a zistíme čo bude
robiť. Opýtame sa ho.” Tak prišli ku nemu a povedali, “Pane, kde je to
Welchské prebudenie?”
189 Nadvihol klobúk a povedal im, “Vážení, Welchské prebudenie je
tu,” v jeho srdci. Ó, to je to, on bol Welchským prebudením.

Ó Bože, keby sme len porozumeli, že my sme odzrkadlením
Ježiša Krista, jeho zamanifestovaného Slova. Ste odzrkadlením jeho
Slova. Vidíte? 

“Kde je Welchské prebudenie? V akej budove?”

On povedal, “To je v mojom srdci.” On bol Welchským prebudením.
To je to.
190 A dnes cirkev má byť Ježišom Kristom v akcii na zemi. “Pretože Ja
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bolo pred veľa rokmi prv ako prešli na kašu a takú hmotu, tak vynašli ...
robili papier z toho. Tak, po chvíli prišla do miestnosti kde nebolo nič len
veľké hromady starých špinavých handier a ona sa opýtala, “Odkiaľ je
toto? Čo to je? Och.”

Riaditeľ tej továrni povedal, “Z tohoto vyrobíme papier, z týchto
špinavých handier.”

Ona povedala, “Z tohoto vyrobíte papier?”

“Áno.” Ona tomu sotva mohla uveriť.
182 Tak potom keď odišla, ten človek zobral tú hromadu špinavých
handier a previedol to cez určitý proces a urobil z nich čistý, pravý
papier, viete, previedol to cez proces a urobil skutočný ... A dal to toho
jej profil a poslal jej to, odrážala sa v tom, čo nazvala, “špinavé handry.”
183 To je vlastne to. Tie mŕtve veci zo včerajška; posolstvo Luthera,
posolstvo Wesleya, posolstvo Letničných, keby to len mohlo prejsť cez
proces Božieho Ducha Svätého a Slova potvrdenia, prinesie to
odzrkadlenie Ježiša Krista, Kráľa. Amen. Ale ak to necháte ležať, sú to
špinavé handry. Vidíte?
184 To musí byť pretvorené do niečoho iného. Luther musí byť
pretvorený do Wessleya a Wesley musí byť pretvorený do Letničných a
Letniční musia byť pretvorení do Krista. To prechádza cez určitý proces.
Tak evanjelium prešlo cez proces. To je proces. Lutherov vek
ospravedlnenia, veríme tomu; Wesleyov posvätenia, veríme tomu;
Letničný prinavrátenia darov, pre Ducha Svätého, veríme tomu,
samozrejme. Ale sformované to všetko spolu, čo z toho dostanete?
Ježiša, áno, toho istého včera, dnes i naveky. Ó! Vyjde z toho Ježiš.
185 Keď človek v zlievárni odlieva zvon, on ho musí vyrobiť aby mal
určitý zvuk. Keď robí tú formu a vlieva tam železo, dáva tam určité
množstvo mosadzi, určité množstvo oceli, určité množstvo medi.
Prečo? On presne vie koľko toho tam vliať aby to vydalo ten správny
tón.

A to je to čo Ježiš urobil pri svojej neveste. On musel vložiť do toho
toľko Luthera, toľko Metodistov a toľko Presbyteriánov, toľko
Letničných. Ale čo mu z toho vychádza? Jeho vlastné odzrkadlenie.

Čo to je? Tak ako posolstvo pyramídy, viete, to sa hromadí,
prichádza do menšiny, so Štítovým kameňom. Služba Ježiša Krista na
zemi, musí byť taká istá, ako služba, ktorú mal, inak nemôže do toho
prísť. Tak ako hlava, ku nohám. Hlava ... Nohy nie sú hlavou ale hlava
nesie nohy alebo hovorí nohám, kde majú ísť. Rozumiete? Nádherné,
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A tak v jednom z týchto dní to tak bude, keď bude kričať o niečo.
Povedal som im, “Vy ste už mali ten čas. Boh vás ustavične varoval,
čas za časom. Áno.” Povedal som, “Aj keď sú to moje vlastné deti,
alebo ktokoľvek to je, hodina je tu. Ja môžem vraveť len to, čo mi On
povedal, a to bude,” a to bolo.

A potom, zrazu  /Brat Branham pleskol rukami./ tu On prichádza,
“Kameň odseknutý z hory, bez pričinenia rúk.” Daniel to videl, viete,
dávno pred mnohými rokmi. Billy nič o tom nevedel, ale to bolo - to bol
sen, ktorý mu poslal Pán.
143 No, vidíte, oni tvrdia, že uctievajú práve toho Boha, z ktorého si
robili žarty. A tá istá vec sa znovu dnes zopakovala, z toho istého
dôvodu, žijú v žiare namiesto v Svetle. Veľké svetlá svietia. Dobre.
144 Pozrite sa v akej tme sme dnes! Pozrite sa čo sa dnes deje!
Pozrite vraždy, znásilnenia, boje! Prečo, to sa stalo. Myslím, že Billy
Graham povedal, na jeho poslednom zhromaždení, “Za desať rokov od
teraz, každý obyvateľ Kalifornie bude musieť nosiť pištoľ na svoju
obranu. Orgány trestného konania nebudú stačiť.” Ľudia sa proste
zbláznili; strieľajú vraždia a znásilňujú a všetko možné, vidíte. Svet sa
proste zbláznil, vidíte, na uliciach. Vidíte, to je deň v ktorom žijeme,
Sodomský deň. Vidíte?

Ale svieti Svetlo! Keby sa len pozreli, keby len videli, pozreli sa do
Slova a videli čo má byť v tejto hodine; vedeli by čo sa to snaži vykonať.
145 No, oni tvrdia, že uctievajú to Svetlo, tak tvrdili aj oni, že uctievajú
to svetlo ale oni sa modlili v žiare iného svetla namiesto toho
skutočného. Vidíte? On je Svetlo.
146 Vyznania a tradície, v ich slepom stave, ich odvrátili od pravého
svetla zasľúbeného Slova. Slovo, ktoré Boh potvrdil, cez Ježiša, Svetlo
sveta, prišilo a spravilo, že to Slovo žilo presne v Jeho čase, presne v
tých dňoch. “On bude vyťatý uprostred sedemdesiatych týždňov, je to
tak, čo je tri a pol roka jeho proroctva. Mesiáš príde, to Knieža, a bude
prorokovať a tri a pol dní z tohoto, potom bude vyťatý z pomedzi živých
a učiní zmluvu.” A to je presne tak. On kázal tri a pol roka. A ich ... 
147 A v tom žalme v ktorom Dávid povedal, “Môj Bože, môj Bože,
prečo si ma opustil?” V 22. žalme, “Všetky moje kosti, oni hľadia na
mňa. Kívajú svojimi hlavami. Prechádzajú okolo mňa.” Osemsto
päťdesiat rokov potom, keď Dávid spieval tú pieseň v Duchu a to bolo
uvážené proroctvo a dané. Oni spievali tie piesne v chráme, keď práve
tá Obeť visela na kríži s prebodnutými rukami. “A prebodli moje ruky a
moje nohy.” Vidíte? Vidíte to tam? Potom, prečo? Žili v žiare. Nevideli
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Svetlo.
148 Môžete si predstaviť, že niečo také robí rozumný človek? Ani ja si
nedokážem predstaviť, že by rozumný človek bežal dole do pivnice a
zavrel by dvere a povedal, “Odmietam vidieť, že existuje svetlo.” To je
nenormálne.

A jeho duchvoný stav sa niekde pošmykol, keď človek vidí, že
Biblia toto zasľúbila a vidí, že to žije rovno pred ním a zamanifestovalo
sa to a potom stále zostáva v tých vyznaniach a takých veciach tam,
ktoré to odmietajú. To je duchovná kriminalita. Presne tak.
149 On tu teraz bol. “On bol Svetlo sveta a svet ho nepoznal ... Prišiel
ku svojím vlastným; Jeho vlastní ho nepoznali. Na svete bol a svet
povstal skrze neho a svet ho nepoznal.” Vidíte? “Ale všetkým, ktorí Ho
poznali, tým dal moc stať sa synmi Božími, tým, ktorí veria v Neho.”
150 Pamätajte, nemôžeme žiť zo včerajšieho svetla. Včerajšie svetlo
pominulo. Už viac nie je. Ono, včerajšie svetlo, to je len spomienka.
Včerajšie slnečné svetlo je len spomienkou alebo históriou. Už viac
nemôžeme žiť vo včerajšom svetle. A tak isto, hoci je to to isté slnko, to
isté slnko, ale každý deň vydáva svoju silu trochu viac aby dalo dozrieť
zrnu na žatvu. Vidíte?
151 Slnko dnes prichádza, stáva sa trochu silnejšie. Každý deň teraz
sa stane trochu silnejšie, trochu silnejšie až nakoniec tá pšenica, ktorá
tam leží, naberie život. Po nejakom čase, ten život sa ukáže, potom je
to trochu silnejšie a silnejšie. Marec, apríl, máj, jún, júl, prišla do žatvy,
vidíte. To isté slnko, ktoré svieti dnes, v januári alebo v decembri
rozpúšťa sneh, zavlažuje zrno, prináša vodu; to je to isté slnko, ale tá
pšenica nemôže žiť v tom istom slnečnom svetle v júni. Vidíte, nemôže.
Vidíte, slnko sa každý deň stáva trochu silnejšie a to zrno má byť
zrelšie aby prijalo to slnečné svetlo.
152 To je to, čo sa deje dnes. To zrno, ktoré bolo zasiate vo včastných
otcoch, tam v čase Luthera a Wesleya a iných, zakrpatelo; ono
nedokáže prijať Syna. Syn (Slnko) ho zabíja. Ono odmieta rásť. Vidíte?
Odsekáva to, odstúpilo akoby od stopky a prichádza tu hore, a urobilo
zo seba niečo svoje. Stáva sa potom šupkou a nie je v tom žiadny život.
Zrno musí dozrievať a silnieť, keď sa slnko každý deň stáva silnejšie.
153 Pozorujme to teraz za chvíľu. Pozorujme tie cirkevné veky. Je
sedem cirkevných vekov. A ako tieto cirkevné veky, každý jeden,
pozorujte ako On ku ním hovoril, čo sa dialo, ako zrno dozrievalo a tu
prichádza do svojej poslednej hodiny, do tejto poslednej hodiny v ktorej
žijeme. Tak tie cirkvi musia robiť to isté. Vidíte? Tie cirkvi.
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Boh ... na žatvu. A Syn, z času Luthera, Martina Luthera a Wesleya, a
Sankeya. Finneyho. Knoxa, Calvina, Moodyho, a všetkých ostatných,
tých veľkých mužov tam vtedy, ktorí mali to svetlo; a John Smith z
baptistickej cirkvi a Alexander Cambell, Cambellská cirkev a tí tak zvaní
Učeníci Kristovi, Cirkev Kristova a akékoľvek ďalšie mená mali pre nich.
Všetci tí mužovia tam vtedy, vo svojom veku,  len odzrkadľovali to, čo to
bude tu na konci.
177 A potom tu, tie deti, hneď po svojich zakladateľoch, čo urobili?
Nezostali na steble. Odtiahli sa od toho a urobili si tu malú šupku. To
znamená, keď odchádzate prečo od skutočného zdroja života, nemáte
žiadny život. Zoberte šupku a zasaďte ju do zeme, ona tam bude ležať
a zhnije. A tak je to s vami, snažíte sa jesť zhnitú mannu z tých dávnych
dní.

Žatva je zrelá! Ježiš rozprestrel stôl, pri ktorom svätí Boží jedia
dozretú Potravu dnešného dňa, skrze Svetlo Evanjelia, ktoré dokazuje
a potvrdzuje, že On je dnes tu. Amen. Svätí jedia ten Chlieb.
178 Len si predstavte. Tá stará šupka včerajšieho dňa, nesaďte ju
tam. To je zhnité. Nemôže, nemôže to s tým zostať. Nie veru. To nič
dobré neprinesie. Nebude rásť. Je to bez života; a Slovo je Život. Je to
tak. Šupka odpadla, to malé ostie a také veci, to odpadlo. Stáva sa z
toho denominácia a odpadáva to. Odmietajú ísť ďalej so Životom.

Ale Svetlo to potvrdzuje. Ó! Tak veru.
179 To čo bolo včera ... ó, ako to potrebujeme vidieť! Rozumiete? Tie
zhnité veci, ktoré boli včera, nejedzte ich dnes. Sú v nich červíky. Viete,
tie malé krútiace sa chvosty, ako ich ja nazývam. Neviem veľa o
zárodku života ale viem, že vždy sme ich nazývali krútiace sa chvosty.
Oni sa dostanú do všetkého čo začína trochu hniť. Vidíte? Ja ich potom
nechcem. Ak ste s tým spokojní, len si dajte, ale nie ja. Ale pamätajte ...

Hovoríte, “Prečo to potom bolo dobré včera?”
180 Keby ste len vedeli, že práve tá stopka, ktorá bola na pšenici od
začiatku, ak zostane v zrne, vytvori sa z nej neskoršie zrno. To je práve
to čo tvorí kvet pšenici, to čo bolo včera; ale ak sa to oddelí od zrna a
nedozrie, potom odchádza preč. Vidíte? Ale ak to prechádza tým
procesom, proces, ktorý dáva život, keď to odumiera z jedného, prelína
sa do niečoho ďalšieho a tvorí zrno. Ak nie, odkiaľ to pochádza? Amen.
Rozumiete?
181 Ako Anglická kráľovná, raz, išla do veľkej papierni a povedala, že
by rada videla ako sa melie papier. Tak jej ukázali mletie papieru, to
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ďalšie organizácie. Už ich viac nebude. Vidíte, nemôže byť, sme na
západe.
171 Len aby som vám to ukázal cez všetky tie príklady a to všetko. A
pozrite sa na tieto tri skoky, tri potiahnutia. Vojdeme do toho dnes večer,
vidíte, ako sme v čase konca. To je len ...
172 Slnko putovalo tak ako Syn, Syn ako slnko. Cirkev prišla do toho
istého, od Siedmich Cirkevných Vekov a tak ďalej. Civilizácia sa
posúvala rovno ďalej na západ a cirkev sa posúvala rovno ďalej na
západ. A teraz ak by sme išli ďalej, než ako sme teraz, znovu by sme
prišli na východ. Žijeme na západnom pobreží, išli by ste naspäť do
Číny, Japonska, znovu rovno naspäť. Prešli by ste sedem tisíc míľ a
dostanete sa znovu na východ. Tak, východ a západ sa stretli, to je to
všetko. Sme na konci. Nezostalo nič.
173 A to isté sa stalo dnes, čo sa stalo tam vtedy. To isté sa odohralo
na západe, čo sa odohralo na východe. Ľudia žijú v žiare iného svetla,
ktoré sa celkom snažilo ukázať Svetlo, ktoré malo prísť a To odmietajú,
pretože majú žiaru namiesto Svetla. Ó! “Veľké svetlo v zemi Pohanov;
zem Zabulona, Neftalima; Galilea, ... v Galilei, v zemi Pohanov.”
174 Toto je siedmy cirkevný vek. Pamätajte a stále keď slnko začalo
svietiť na východe, to je to isté slnko, ktoré svieti na západe. A ten istý
Duch, ktorý bol počas všetkých tých vekov, takto, je ten istý Syn dnes.
Len, čo to je? Tak ako dozrievanie, sezóna. Slnko, ktoré je teraz, bude
to isté slnko, ktoré dá zrelosť zrnu na jeseň, vidíte, ale (čo to je?) To je
toto slnko plus to, čo to bude. A dnes, v tomto poslednom veku, to je to,
čo oni boli, plus toto.

A jednako oni chcú žiť tam, ako zákrpok, idú naspäť do nejakej
plesnivej, starej nominačnej pivnici a ťahajú tam dole svojich slepých,
hovoria, “Odmietam to vidieť. To všetko je nezmysel.” Keď sama Biblia,
o ktorej tvrdia, že jej veria, identifikovala skrze toho istého Ducha
Svätého, že prinesie Svetlo v posledných dňoch!
175 Všimli ste ti? Dobre sa pozrite na to tam v Malachiášovi, ako to
rozložil, “Vieru otcov deťom a detí otcom.” Vidíte? Ten istý Duch, keď
padol tam vtedy, keď to povstáva znovu tu, tá istá vec. Vidíte? Len
naopak, presne, znovu to ustanovuje. Pretože, prečo? Východ a západ
sa stretli. Rovno pred našimi očami a oni to aj tak nevidia. Prečo? Nie
divu, Ježiš povedal, “Nechajte ich tak, potom. Sú slepí a vedú slepých,
všetci spadnú do jamy.”
176 Svetlo tých iných vekov len odrážalo toto Svetlo. Vidíte? Slnko
dnes len odráža, je odrazom slnka, ktoré bude v júli alebo v auguste, ak
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154 No, pozrite sa. Luther zasial zrno a Luther bol zrno a on ho zasial.
Dobre. Tak tiež Wesley; a tiež Letniční; tiež Baptisti, Nazaréni. Ale,
vidíte, Luther teraz nepôjde naspäť a nebude žiť vo svetle tej prvej
denominácii, vo svetle Katolíkov. Nie, on bol iným svetlom. Boh dával
niečomu dozrievať. Malá menšina vyšla z toho, z toho Lutherovho
prebudenia.
155 Potom prišlo Wesleyove prebudenie, a potom, v tom, aha,
nemohli ísť naspäť, aby z nich boli Lutheráni. Vidíte?

A potom ďalej prichádzajú Letniční. A potom sa Letniční
zorganizovali a urobili to isté, nabrali formu šupky. Všimnite si.
156 Ale zrno ide rovno ďalej. A teraz sme v inom veku. Prečo to
nechcú prijať? Prečo nechcú vidieť, že zrno dozrelo? Tu je zasľúbené
Slovo na tento deň. /Brat Branham klepe po Biblii. -vyd./ Prečo to
nevidia? Pretože žijú v žiare Luthera, v žiare Wesleya, v žiare
Bapristov, v žiare Letničných. Oni žijú v žiare iného svetla. Preto
nemôžu prijať Svetlo úplného Slova, ktoré sa potvrdilo, ako to Boh
zasľúbil. Tých Sedem Pečatí, kde celé to tajomstvo bolo zjavené, prišlo
naspäť a povedalo prečo sa tieto tajomstvá takto stali; a jednako, keď to
prichádza, oni odchádzajú preč od toho, ďalej než kedykoľvek. Sú bez
výhovorky.
157 Boh to urobil skrze Ducha, skrze zjavenia. On to dokonale
potvrdil, skrze vedu a všetko ďalšie, že to je Pravda, že to je Pravda. A
oni stále chcú žiť v žiare Letničných, “Ja som zo Zhromaždení Božích!
Ja som Jednotár! Ja som z Cirkvi Božej! Ja som toto!” Vidíte? Žijú v
žiare veku, ktorý bol pred štyridsia- timi, päťdesiatymi rokmi. Žijú v žiare
Luthera. Žijú v žiare Wesleya, Baptistou, Prezbyteriánou alebo
Nazarénou, v žiare iného cirkevného veku, ktorý odišiel a zorganizoval
sa a urobil to isté a odmietol, a zavrhol Svetlo, keď ono skutočne svieti.
158 A žijete vo fatamorgáne. Hovorím to vážne, nie aby som vás urazil
ale aby som vás zobudil. Žijete vo fatamorgáne.

Čo keď Ježiš povedal, “Vy ste slepí a vediete slepých.” Oni
nemohli ... On sa im snažil povedať; nevideli to. Povedal, “Nechajte ich
tak. Ak slepý vedie slepého, obaja spadnú do jamy.” To je hodina do
ktorej sme prišli! Ak sa budú potkýnať, ja tomu nemôžem pomôcť.
Urobil som všetko čo môžem. Urobil som to presne.

Urobil som to na tvoj rozkaz, Pane. Ty si svedkom.

Od 1933, tam dole pri rieke, keď to Svetlo, ktoré ste videli, tam
zasvietilo, bolo to rovno tu v modlitebni a svedčilo vám po všetky tie
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roky. A všetko čo Ono povedalo sa stalo. A oni stále idú ďalej. “Nech
slepý vedie slepého.” Ja budem len čakať na tú hodinu; On príde, v
jednom z týchto dní.
159 Všimnite si, žijú v žiare Luthera, žijú v žiare Wesleya, žijú v žiare z
predošlých dní, preto nemôžu vidieť pravé Svetlo. Keby sa na chvíľu
zastavili a zobrali Bibliu a čítali ju, videli by, že ... toto je Svetlo
zasľúbené na túto hodinu.
160 Vezmeme teraz na chvíľu niektoré z týchto vecí. On zasľúbil,
podľa Malachiáša 4, že sa stanú tieto veci. On zasľúbil, cez všetky
Písma, že to sa stane. Vidíte,
161 Všimnite si tiež Izrael, náš vzor, na tej ceste. Pozrite sa, jedli
mannu, ktorá bola ich svetlom, životom, dávala im silu, život, je to tak?
Izraelci nemohli jesť mannu zo včerajšieho dňa, ktorá im napadala. Ona
bola zhnitá. Bola červivá. Nebola pre nich dobrá. Zomreli by z nej.
Manna, ktorá ich držala včera pri živote, by ich dnes zabila. Biblia
hovorí, že v nej boli baktérie, skazila sa. A mannu, každý deň museli
zbierať novú mannu. Amen. 

A čo to je? Ľudia ktorí žijú na manne Luthera, Wesleya a inných
tam vtedy, jete skazenú vec, ktorá vás zabíja, duchovne. To vás zabíja,
ste mŕtvi vo vašich tradíciách.
162 Včerajšia, Lutherova manna by nefungovala pre Metodistov.
Metodistická manna by nefungovala pre Letničných. Letničná manna
nebude fungovať dnes. Vidíte čo chcem povedať? Každý deň
prichádza, deň za dňom, čerstvá, a tak to bolo počas cirkevných vekov.

Lutherova manna, to bolo posolstvo ospravedlnenia. Wesleyove
posolstvo bolo manifestáciu posvätenia. Letničné, bolo prinavrátenie
darov. Ale toto je uvedenie Štítového kameňa, posledný deň, Strom
Nevesty, čo je úplne iné ako všetky ostatné a predsa je to to isté Svetlo
na dozretie.

Ako to isté slnko, ktoré svieti dnes, bude dávať zrelosť zrnu na
žatvu v júli. Rozumiete čo chcem povedať? Ale dnešné svetlo by nič
nepomohlo tam vtedy v júli. Ono je silnejšie. Pšenica je viac rozvinutá;
je pripravená prijať to. Amen. Samozrejme je. Oni nemohli prijať to, čo
je teraz; to môže byť prijaté potom. Vtedy nebol ten správny čas; teraz
je.
163 Nemôžete ísť proti Božej prírode. On má zákon a postupovať proti
tomu zákonu, to zabije vašu rastlinu. Musíte postupovať podľa Božieho
vypovedaného zákona a jeho zákonom je jeho Slovo. Každý zákon je
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vypovedaným slovom. A slovo je zamanifestovanou myšlienkou. Vidíte?
Teraz vieme, že to je pravda.
164 Videnie je čo? Slovo Božie alebo niečo predpovedané, alebo
predzvesť nejakej udalosti. A videnie, ktoré mali proroci a Ježiš, Pavel a
všetci ostatní a hovorili o tomto dni, to bolo predzvesťou toho, čo sa
stane. A tu vidíme, že tá predzvesť sa zamanifestovala a ľudia to ani
nezbadali. Vidíte čo chcem povedať? Včerajšia manna ...
165 Pozrite sa sem. Všimli ste si niekedy, slnko putovalo, z východu
na západ, zakaždým keď išlo. Všimli ste si to? A, všimnite si, cirkevné
veky robili to isté. Čo? Slnko začalo na východe. A civilizácia
postupovala so slnkom, s Božím vypovedaným svetlom pre ních, aby v
ňom žili. Oni išli, nasledovali slnko, vidíte kde to išlo.
166 Život samotný, keď sa narodíte, je ako slnko. Idete stále, rovno až
do západu slnka, od vášho narodenia do západu slnka.
167 Človek putoval na západ, stále. Najstaršia civilizácia ktorú máme
je Čína, vo východných krajoch. Jeruzalem ... A, všimnite si, ona stále
putovala smerom na západ, ako išla, ďalej a ďalej, na západ.
168 Tak isto sa posúval aj cirkevný vek, skrze Syna Božieho. Pozrite,
Pavel, tá včasná cirkev, začala na východe; z tade išla, preskočila cez
more do Nemecka. Urobila tri potiahnutia. Pozrite sa sem. Z Ázii, dole v
Palestíne, preskočila cez oceán do Nemecka; to bol Luther. A od
Luthera to preskočilo cez Anglický kanál do Anglicka; skrze Wesleya. A
od Wesleya skočila na západné pobrežie, do Spojených Štátov. A toto,
ak pôjdete ešte ďalej, príde to znovu na východ. Toto je čas večera.
169 Pozrite sa ako tie cirkevné veky bojovali. Luther ... Pavol, prv, tam
v tom včasnom veku; potom to prichádza k Ireneusovi a tak ďalej; do
Francúzska; odtiaľ do Nemecka; do Anglicka; stále sa to posúva na
západ.

A teraz už nemôžeme ísť ďalej. Toto je posledný vek. A čo hovorí
Biblia o tomto poslednom veku? Vidíte, zemepisne, chronologicky, a
takmer každým spôsobom ako to chcete vziať. Najprv podľa Písma,
podľa Písma, v prvom rade, samozrejme. Dáva to najavo, historicky,
akýmkoľvek spôsobom to chcete zobrať, že sme na konci, v poslednom
cirkevnom veku.
170 A sledujte to, keď to napredovalo, rástlo to a stávalo sa to
mocnejšie a mocnejšie. A tak tá skutočná malá menšina cirkvi rástla z
ospravedlnenia do posvätenia, do krstu Duchom Svätým a teraz do
príchodu Štítového kameňa, formuje sa. Po tomto už nie sú žiadne


